
Storr då
Alternativfestivalen 2009

Onsdag 1. juli 2009, kl 0940-1215

Dovrefjell Hotell, Dombås

Omkring 130 deltakere.

Det var en flott sommerdag og varmt. På gulvet foran Leif/Iliuka var det plassert en vase med 
Asiatiske Liljer omkranset av syv lys. Det var et langt råd, med mye gode spørsmål og svar. Iliuka 
skapte god stemning med mye humor.

Iliuka bruker noen indianske ord og uttrykk:
Konu ekatah – Takk i kjærlighet.
Hayétana – Vær hilset.
Mitacuye oyasin – Vi er alle i samme familie.
Okee Mikita Venaka Konu Kekatah – Sitt ned ved mitt bål og tal ditt råd.

Les mer om Leif og Iliuka på http://www.iliuka.net

Iliuka er gjengitt så muntlig og ordrett så mulig – inkludert den noe gammeldagse språkdrakten. 
Ordstyrers henvisning til neste spørsmål er kuttet med mindre det er relevant til spørsmålet/svaret. 
De ord som er uklare/vanskelig å tyde, er det satt (?) etter. Transkribert av Lars.

***

Iliuka: Konu ekatah. Velsignet være denne ild og alt hva den opplyser. Heliget være dette 
kammer. Velsignet være blomens kraft. Velsignet være menneskebarn. Okee Mikita Venaka 
Konu Kekatah. Tal eders undringer.

Lars: Takk for det, Iliuka. Velkommen til oss. Hayétana. Da starter vi med spørsmål fra plakaten. 
Første som står på plakaten er fra deg, Bliwaki.

Bliwaki: Vær hilset, Iliuka. Hayétana. Når en sjel har samlet alle sine fragmenter, så lurer jeg på 
om det er delene av alle liv og at den da er forenet med den store skaperånd – «The Spirit of the 
White Eagle»? Lurer på om du kan si noe om det? For hvorledes menneskebarn søker, der fattes 
at minnes ulike inkarnasjoners opplevelser, dog alt hva den høster av erfarenheter er hva der 
bygger en menneskebarns sjel. Om den så kunne minnes alle sine liv, den ville søke alt at 
korrigere sine stier for at så se hvorledes den lever ut sin sjels viljer. Gjennom liv efter liv, den 
samler hva der tales fragmenter av sjelens opprinnelser. Derigjennom, efter megen 
inkarnasjoner den kjenner helhetens tanke, for alt hva der vokser gjennom ulike liv er òg i 
hva der tales sine bevisstheter. Tiden den kjenner bevissthetens høyder, den òg er tilknyttet 
hva der tales den galaktiske bevissthet. Således er der ei noget at lenges for, der er alt hva den 
gjør under denne stund. For hvorledes menneskebarn søker, så skal den ei spørge «Hvorfor 
den er her ved denne ild?», for der finnes ei nogen tilfeldigheter. Den skal spørge «Hvorledes 
kan den alt mere være her - i sitt eget selv og i sin nestes hjerter?». Alt således bygges der 
gjennom livsimpulsens kraft, for hva der tales kjærlighetens vibrasjoner er rådende for 
heledelen av galakser. Således den bliver at se hva den vokser i fullkommenheter ved at våge 
at være lik den er i dette nu. Konu ekatah. Takk for det, Iliuka.

Bliwaki: Noen snakker om sjeletoner i noe som kalles «Bio Resonance», at man kan tilføre, 
gjennom spesielle blomsteressenser for eksempel, det man mangler av sjeletoner for å skape balanse 
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i kroppen... Ei kan den påskynde sådan kraft. Alt hva den våger at leve ut sitt liv, er hva der 
skaper speilets refleksjoner i sine nesters bemøtelser. Alt hva den våger at gjøre i sitt liv, om 
den søker at skape bristelser av sine grenser til utfoldelser, så er der lik den høster òg 
refleksjoner lik resonans. Den opphøyer sin egen resonans i hva den våger sitt liv at leves. Og 
derigjennom vil den òg møte alt høyere resonanser i sine omgivelser. Således den vokser, og 
således der skaper alt høyere vibrasjoner. Ei kan den så søke for hvorledes der er annet enn at 
hele sine egne frekvenser. Der kan anvendes gjennom helende kraft òg at skape helhet i dette 
nu, dog ei kan den påskynde for at bringe nogen fullkommenhet i sitt liv. Der er så lik 
essensen er hva der vokser ut av hjertet kilders dyp. Konu ekatah. Takk for det.

Bliwaki: Du har sagt, mener jeg å huske, at Jorda skal inn i den femte tentakel i galaksens... Lik der 
alt er nu. Lik den skal søke at se; under den fjerde sol i den syvende månedel (4. juli) der 
åpenbares en ny portal for menneskebarnet. Således vil den òg se der skapes til nogen 
besvikelser og sorg i nogens hjerter, for der er hendelser der vil kunne skues og der vil kunne 
høres. Dog, likefullt er der òg lik der skaper ’celebration’ for menneskebarnet. Lykkeligt er 
der så at se hva der vokser. Ei skal den se hva der fortapes. Alt er der til god gavn for 
hvorledes heledelen av menneskeheten alt nu er oppløftet til høyere galaktiske nivåer. Således 
er der òg for at se; alt hva der skapes til filtrasjoner for menneskebarns bevisstheter i 
hvorledes der endres opplevelser av hva der defineres lik verdier, og hvorledes den vil se alt 
dypere perspektiver av verdienes opprinnelser, alt hva der lever forbi, alt hva der tilhører 
evigheten, er ei av materisk fysisk tilstand, alt er der dog lik minner sjelen høster. Der er 
tilhørende Evigheten. Konu ekatah. Takk for det, Iliuka.

Bliwaki: Kornsirkler har også tatt for seg galaksen og de ulike tentaklene. Men noen kornsirkler nå i 
England har jeg sett har blitt utvidet dagen etter.1 Der finnes ei nogen dag efter, der finnes ei 
nogen dag før. Alt er der i dette nu. Dog, der er forsenelser i menneskebarnets øyner og 
bundenheter til den jordiske tanke om tid og rum der skaper lik opplevelser av dagen efter. 
Dog der var i går. 
Konu ekatah. 
Okei, takk for det. 
Noen har teorier 
om at noen av 
sirklene har 
forutsagt utbrudd 
på sola, og noe om 
jordas 
magnetisme, - og 
jeg lurer også på 
om ulykken i Air 
France, med dette 
flyet, om den 
hadde en årsak i 
forstyrrelse av 
magnetfeltet på 
jorden, eller 
endringer... Ei er 
det, ei er det. Der 
er teknologiske 
inkompetenser. 
Kono ekatah. Der 
er jordisk skitt. 

1 For de nyeste kornsirkler: http://www.cropcircleconnector.com
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(latter) Og så lurer jeg på dette med... Den lurer og lurer. (latter) Kan jeg stille et spørsmål til, 
Iliuka? Om sirkelen med korset inni, som kalles solkorset, som en del kornsirkler også... Om den 
skulle skue hva der tales den kosmiske bevissthets språk, så ville den ei undres så. For alt er 
der så av gamle symboler langtider innen menneskebarnet ble skapet på sin Moder Jord. Alt 
er der òg så at se der finnes nogen energi i alle geometriske symboler. Så vil der òg bringes til 
en større innsikt i tiden der kommer nu, for menneskebarnet bliver tiltvunget at tillæres hva 
der tales den galaktiske språk. Således er der at være noget «member», lik der tales en 
deltakelse, i den galaktiske bevissthet. Kono ekatah. Kan du da også si noe om den keltiske 
retningen som, i hvert fall i Nidaros, har begynt å ta form? Det tar vi dagen efter. (latter) Søke nu 
at se i gamle pilegrimens vandringer der òg er i dette nu, alt hva der søker at se hva der finnes 
av pilegrimens energier i sitt eget selv. Menneskebarn er vandrere på sin Jord, og der er klokt 
at se at ei er der store distanser mellom vandringer og flukt. Konu ekatah. Hjertelig takk, 
Iliuka.

Lars: Da er det Remi som har et spørsmål. Jeg må be dere snakke klart og tydelig inn i mikrofonen, 
slik at vi er sikker på at all lyd blir spredd ut i hele salen. Oki. (latter)

Remi: Hei Iliuka. Hayétana. Jeg lurer på myndighetene. Hvilken roller kommer de til å spille i 
framtiden? Vi ser; hva der nu defineres lik myndigheter der svinner hen lik støv for steppene, 
for der finnes alt større bemyndigelser om den kunne skue ut i sin store galakse. Således skal 
den se lik vi taler Moder Jord er integrert i en alt større kosmisk energis regler. Og så er der 
òg lik menneskebarn bliver påtvunget at forendre sine tanker om hva der tales reglementer og 
myndigheter. Takk. Konu ekatah.

Lars: Da er det Tone Mari. ... Tone Mari? - Da kan jeg stille det. Tone Mari lurer altså på: Hva er 
menneskets oppgave på Jorden? Der er at våge leve sitt liv. Der er menneskebarn der søker, og 
der søker i blindheter efter spesifike oppgaver. Der dveles og der grubles over hva er der så 
livsoppgaver på sin mark. Dog, den skal se; den der søker så at utfolde sitt selv lik liljer på 
mark, er til at skape i den store ånds sammenheng en velsignelse. Menneskebarn søker at fylle 
sine hjerter, og så er der en lengsel der er bestående av gammel tid. Dog der skal være så for 
menneskebarn at se, at der finnes ei nogen annen menneskebarn der kan fylle sitt hjerte, - den 
skal fylle selv. Således skal den òg se, at der all tid er i behov for at søke at lenges og at skape 
kraft til hva der tales mesteren i sitt eget selv. Ei skal den hvile sitt selv på nogen annens aksel. 
Så er der klok òg at se; tiden er nu kallet for at definere egne mål og visjoner. Så er der alt 
lettere at se sine oppgaver, hva den gjør her nu. Alt er der i denne velsignende nu. Således skal 
den ei tenke: «Hva skal den gjøre i tiden den bliver stor?». Den er all tid stor i sitt eget selv. 
Således skal den våge at utfolde sitt selv, og således skal den våge at byde næring til sin egen 
rot. For hva gavner der en prydfull blom, om der ei finnes næring til roten? Og således skal 
den søke at se; hva kan den fylle sitt eget selvs hjerte med, for så at sprede sin visdom og sitt 
lys til sin neste? Så er der lik for oppgaver at våge være et lys for sitt eget selv og sine nester. 
Konu ekatah. Takk, Iliuka. Takke ditt selv. 

Klary: Hei, Iliuka! Hayétana. Jeg har alltid lurt og spurt hele livet. Også har jeg hørt, og har det 
som en sannhet, at i Jorda så er det plassert syv svære krystaller, enorme krystaller. Inneholder disse 
krystallene programmert, evig visdom? Så kan der tales. Dog, ei er det totalt korrekt for 
hvorledes der defineres plasseret. Der er så alt lik at forstå; under skapelsens første tid der òg 
er av kristalliniske energier der dannes under sådan prosess. Alle kloder har sine kristalliniske 
formasjoner for hvorledes der skaper kommunikasjoner til de ytre deler av galaksene. Således 
er der òg lik der finnes meridianer imellom alle kloder og alle stjernesystemer der skaper 
kommunikasjoner. Så er der for den Store Hvite Ånd at kommunisere. Alt er der òg for hva 
der tales programmeringer i de minste kristalliniske formasjoner i menneskebarnet selv. Alt 
hva der så er av salter i ditt eget legeme er òg av kristalliniske prosesser. Således, vel er der 
programmeret. Konu ekatah. Ja, du ga meg svar på det som var mitt videre spørsmål. Men dette 
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at vannet òg er krystallinsk og mineralene.. Så er der korrekt. Lik der finnes av molekylære 
strukturer inneholdende vannet, så er der òg lik der kommuniserer overalt på sin klode, og 
hvorledes der kommuniserer med andre kloder der òg har av vannets struktur. Vann er en 
element der finnes i heledelen av galaksene. Konu ekatah. Ja. Jeg har et spørsmål – du gav meg 
svar på det jeg skulle spørre om. Jeg har en enorm kjærlighet.. Den skulle danse meget mer. 
(latter) Jeg reiser i mitt jordarbeid til Hawaii - Kauai. Var denne Hawaii-øya en rest av det tidligere 
Mu? Så er der korrekt. Der tilhører òg for hva der i din himmel nutiden tales lik Tenerife, 
hvorledes der er av de store, gigantiske systemer der var under Atlantic, - korrekt. Jeg ble 
ledet til en blå grotte, et blått rom. Den var inne i vulkansk fjell. Det var en matrix, en livmor inne i 
fjellet. Jeg svømte inn i fjellet gjennom en mørk tunnel inn til denne grotten. Den var fylt av vann, 
og det var et tak over, og i midten var denne grotten som det var vann i, så er det altså en tunnel som 
går inn i jord. Så er der korrekt. Dog, søke nu at se; der finnes ulike dimensjoner lik for noget 
øye at skue, dog der er bundet for materiske prinsipper. I tiden menneskebarnet høster av 
visdommen, der er så noget at forløse hva der er tid og rum, så bliver der alt lettere at forstå 
de multidimensjoner der finnes òg på sin egen Jord. Så er der korrekt. Der finnes alt flere 
grotter og tunneler enn hva ditt øye kan skue. Konu ekatah. Da kommer allikevel et spørsmål. 
Hvor kom dette fantastiske blå lyset opp igjennom vannet, fra? Alt er der så av åndens natur. Alt 
hva der tilhører den blå struktur av lysets ånd, og alt hva der tilhører den hvite struktur av 
lysets ånd, alt er der helige energier, og alt er der lik den ser av Moder Jords ånde. Konu 
ekatah. Takk skal du ha, jeg fikk svar. Takke sitt selv. Nu skal den huske at danse. (latter – Klary 
danser bort til Iliuka og gir han et kyss på kinnet). Konu ekatah.

Marit: Vær hilset, Iliuka. Hayétana. Jeg har et spørsmål om organdonasjon – om det kan skape uro 
i sjelens liv? Så kan det, for organer er noget der minner òg medmenneskebarnets levende liv. 
Om den så høster noget av et annet individs organer, så høster den òg erfarenheter der er 
beplantet i organet. Hva der tales aggresjonenes vibrasjoner festes i hva der tales gallenes 
strukturer. Hva der søker noget at fornekte livets ånde, er noget der festes i lungene til 
menneskebarnet. Hva der så vegrer for livet at utfoldes, er noget der festes lik minner i 
hjertets frekvenser. Alt er der lik der ei bør transformeres, dog likefullt er der nødvendigt i 
stunder. Tiden vil der dog fødes til der bliver noget hva der tales syntetisk organer, så bliver 
der alt lettere. Konu ekatah. Mange takk.

Lars: Da har jeg et spørsmål om vitenskapen i fremtiden. Vi begrenser oss i dag med det sett med 
parametere vi klarer å måle. Så er der korrekt. Kan du si litt om hvilke parametere vi vil få i 
fremtiden? Meget vil der oppløses av nutidens tanker ikring fysisk og kjemisk natur. Der 
finnes så, alt lik den vil se hvorledes der finnes annen dimensjonelle energier i den ytre del av 
sin Universum. Gjennom visitasjoner gjennom sonder til de fjernere strøk, så er der òg noget 
der bliver høstet erfarenheter derved. Der vil måtte omformes meget av den fysiske naturs 
beskrivenheter. Hvorledes der òg er av gamle tiders opplevelser til at oppløfte store, gigantiske 
stener, - hvorledes meget kan der gjøres usynligt, og hvorledes meget kan der forintes i hva 
der tales tyngdenes lover, - alt er der nogle begreper menneskebarnet er låst til at tro. Dog, 
likefullt vil den se der finnes en alt større universell visdom der vil så, hva der i din himmel 
tales omkalfatre meget av hva der er av formler og parameters. Konu ekatah. Takk, Iliuka.

Inger: Hei, Iliuka. Hayétana. Jeg har et spørsmål om Jotunkvinnene, om de levde her i Norden? Så 
kan der tales. Om der søker òg at se, lik av symboliske verdier for noget at se hva der er at 
definere lik kvinne-energien i sitt selv. Om den òg søker tilbake til de minoiske riker der er i 
nutiden beskrevet lik kreteniske øer (Kreta), så vil den òg se i gamle tider var der så av den 
kvinne-energi, matriarkaliske energi at råde. Tiden er òg for at se hvorledes der skapes alt 
balanser mellom yin og yang og yun - lik der er den tredje vektors tilkommelse for sin 
universell tanke. Så er der òg lik at se, gamle myter bygger òg for hva der tales de små 
sannheters kilder. Korrekt. ...Ja... Er den en Jotunkvinne selv? Jeg har mistanke om det. Ei skal 
der mistenkeliggjøre sådant. Den skal søke at kjenne efter, og så skal den erkjenne. Så er det. 
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Konu ekatah. Har denne energien virkning nå i denne tid? Så er det, om den oppvåkner hva der 
sover, for bjørner sover ei all tid. Der er klokt at den ser sitt eget behov av at oppvåkne den 
kreative spire i sitt selv. Om den så byder næring til sin så rot, så vil den òg se og kjenne 
kraften vokse. Dog der er anvendeligt for ditt eget selv, - ei skal den se hvorledes den anvender 
kraften på sine nester. Konu ekatah. Tusen takk. Ei er der tusen, der er en. (latter)

Unni: God dag og velkommen. Hayétana. Der er Unni som taler. Så er der korrekt. Vil den synge 
en sang? (latter) Vi ser den bever i sitt hjerte. (Unni synger) Konu ekatah. Velsignet være dine 
toner. Angående gamle syngeboller som nå blir hentet fra Tibet fra 16.-17.-18.-århundre, da lurer 
jeg på om det ligger noe budskap til oss, som er lagret i de? For hvorledes der er, så er der òg alt 
av organisk, materisk energi der samler minner. Alt er der lik den kan så tale til en sten. Om 
den kunne lytte til stenens indre, så ville den òg kunne høste sådanne visdommer. Dog, ei er 
der spesifikke budskaper, der er toner av gammel tid der òg er fornyet i denne tid. Gamle 
toner hadde de samme frekvenser som nutidens toner. Dog, alt er der lik den skaper òg en 
bevissthet ikring de toner den skaper. Ei er der for at der skal høres høyt, ei er der for at der 
skal runges lavt, dog der er den tone der skaper respons i ditt eget selvs indre der òg påminner 
om universums toner. Alt er der toner, og alt er der frekvenser. Nogle toner kan den se lik 
kolører (farger), nogle toner kan den høre, og nogle toner kan den være tilstede i, foruten at 
vite. Takk. Konu ekatah. Vil Iliuka si noe om kraften i spiralen? Alt er der så lik den ser den 
spiraliske struktur er så en universell energi. Alt er der til oppbyggelser, dog der kan òg være 
lik en virvel der suger energier til bunnen av sine kilder. Alt er der dog for at se, der er den 
gyldne spirals rørelser der skaper alt høyere bevisstheter. Alt er der lik den nu taler, lik 
utviklingens tanke, alt bygget for de spiraliske rørelser. Konu ekatah. Er det slik at det vi kaller 
den «nye visdom» egentlig er en eldet visdom som kommer frem i lyset nå? Så er der korrekt, for 
der finnes ei noget nytt. Der finnes ei heller noget gammelt. Alt er der så her og nu, - ei neste 
dag. Konu ekatah. Takk, Iliuka. Takke ditt selv. 

Unn: Hallo, Iliuka. Hayétana. Det er Unn. Jeg har fått en liten oppgave å spørre deg om Johan 
Koven. Jeg vet ikke om du vil eller kan formidle noe til oss fra han? Ei ser vi behovet nu, for der 
er således noget der er integreret i få sjeler. Ei er der noget der vil skapes til åpenbarelser for 
mange. Ei nu. Nei vel, da får jeg spørre deg siden, når vi treffes. Takk. Konu ekatah.

Lars: Da har jeg et spørsmål om Hessdalen. Er det kommunikasjon som fenomenet i Hessdalen 
bedriver med oss mennesker?2 Så er der korrekt. Kan du fortelle litt om det? Lik der så er av 
spede, små stegs utviklinger, - for ei er der så i behov for ’extra-terrestrials’ at utvikles. De er 
tålmodigt ventende for menneskebarnets utviklinger til at våge åpnes for at der finnes noget i 
det ytre, til samme tid som menneskebarnet søker i det indre. For så er der lik parallelle stier 
at leves. Vi ser, i tider den søker til de dypeste kilder, den òg vil se lettere hva der åpenbares i 
de ytre sfærer. Der ennu vil vandre nogen tid til der bliver de store kommunikasjoner. Der òg 
er til behovet at se, der finnes parallelle tilstander mellom hva der tales sirkler for kornet, og 
hvorledes der er av helige symboler, og hvorledes der skaper kommunikasjoner på andre 
steder, lik «spots», på sin Jord. Konu ekatah. Takk. Er lyd et middel å bruke for å kommunisere 
med Hessdalfenomenet? Ei er det, ei er det. Hvorledes der søker, så er der alt mer knyttet til 
hva der tales tanke og ånd. Alt er der så lik den selv bliver melket for sine tanker, og således er 
der lik den ei kan noget organisere foruten at den selv er alt organisert. Der er andre der 
råder. Konu ekatah. Takk.

PhiKing: Hayétana, Iliuka! Det er PhiKing som taler. Hayétana. Kan du si noen ting til oss om 
hvordan kroppen vår responderer på det som skjer i den tiden vi er i nå? Der er ulike responser. 
For hvorledes nogle søker så at forknyttes gjennom angst og redsler, så er der òg lik 
menneskebarn nogen stunder fokuserer til hva der tales 2012. Og alt er der så i blindhet at tro 

2 For mer om Hessdalsfenomenet: http://www.hessdalen.org
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at der er en ende, dog der forglemmer at der er en begynnelse. Således skal den se de 
transformasjoner bliver ulikt oppfattet av menneskebarn. Nogle skal der så òg kjenne kraften 
til overgivenhet, at intet er der at stride imot, intet er der at kjempe imot. Alt er der 
utviklende efter Den Store Galaktiske Ånd, og således kan der ei forhindres de utviklinger der 
er. Alt er der efter hvorledes Den Store Galaktiske Vind blåser. Dog, nogle menneskebarn 
utholder vinder, annen tåler ei. Konu ekatah. Takk skal du ha, Iliuka. Egentlig har du alt svart på 
mitt neste spørsmål... Vi vet, vi vet. 

Frank: Vær hilset, Iliuka. Hayétana. Hva vil skje med de mennesker som trenger flere 
inkarnasjoner i 3. dimensjon når Jorden går opp i 5. dimensjon? For hvorledes der oppleves, så er 
der ulike opplevelser av hva der er av dimensjoner. Nogle er der òg i sine egne astrale 
vibrasjoner under nattens tider i den tredje dimensjon. Således er der lik den kan være i ulike 
dimensjoner i ulike eteriske legemer og energier av sitt selv til samme tid foruten at den vet. 
Den høster òg erfarenheter under nattetidens vandringer gjennom ’out-of-body experiences’ 
den har. Således er der lik den òg vil se; ei kan den vite selv i hvilken dimensjon den er. Den 
er. Konu ekatah. Takk. Er de ukentlige oppdateringer fra den Galaktiske Føderasjon av Lys, tatt 
ned av Sheldan Nidle3 riktige? Så er det. ... Blev den forundret nu? (latter) Det var et godt svar. 
Takk. Vil menneskeheten få assistanse i stor skala av våre utenomjordiske venner før jordens 
akseskifte slår inn? Lik der nu er, så vil der blive. Korrekt. Takk. Hvile nu, og søke at se, at 
sådanne galaktiske hendelser har der været mange ganger på sin Jord. Der er så lik der skulle 
utvikles noget større minne for menneskebarnets hovud, - således kunne der minnes hendelser 
der var under Atlantis' tider, og langtider innen så. Der var store utviklede sivilisasjoner på 
sin Jord hvor ei der finnes nogen ruiner tilbake, - alt er der blivet til støv. Dog, så er der òg i 
alle transformasjoner lik der all tid bliver noget samlet hva der tales visdom for eftertiden. 
Der finnes alt større eksperimenter der er så for sin store universum enn hva menneskebarnet 
tror. Alt er der òg at se hva der vokser på Moder Jords grøder, der er noget av den næring den 
selv kan byde gjennom hva der tales overgivende tanker til at Den Store Ånd råder. Konu 
ekatah. Takk. Havner vi da inn i den parallelle virkeligheten ’Agartha’? Ei er der så. For nogen er 
der så, dog ei for alle. Den skal se hvorledes der alle tider var splittelser i ulike opplevelser av 
nivåer. Der er megen - hva der tales lik ’Anasazi indians’ der blev oppløftet til høyere 
dimensjoner, i hvilket der ei betyder at de ei finnes til. Der finnes så begrensede muligheter for 
menneskebarns øyner at sanse, således vil der utvikles i sansenes opplevelser, og så bliver der 
alt plutseligt mange flere på sin Jord. Konu ekatah. Takk. Vil de fleste mennesker kunne se 
åndeverden den 29.10.2011? Ei er der så. Lik der finnes megen menneskebarn der nu sanser og 
ser, der finnes megen menneskebarn der nu tror de sanser og ser, og der finnes megen ånder 
der tror de ser menneskebarn de ei gjør. (latter) Konu ekatah. Vil vår jobb som lysarbeidere 
virke inn på hvor store endringer som vil skje i... Alt er der så korrekt. Således, alt hvorledes der 
tales nu for at forvaltes sitt eget lys i sine egne kilder, er til for at skape spredelser av alt 
renere lys til sine nester. Alt hva den forvalter i egen tankes ånd, er òg til at oppbygge hva der 
finnes ikring sitt selv. Den der er forblindet og fanget i snillismens tanker bliver noget 
besviken for at se lyset funkle. Om der så ei noget nu tenker òg for sitt eget selv forvarenheter 
der skaper nogen ubalanser, for der finnes meget menneskebarn der er lidende sjeler og 
legemer vandrende ikring noget humpende og haltende. Og således er der klokt at den ser 
hvorledes den skal forpleie sitt selv, så bliver den et godt lys for sine nester, og så oppløftes der 
til godt lys for heledelen av universum. Punktum. (latter) Konu ekatah. Kommer endringene i 
jordens overflate til å skje brått over få dager? For nogen vil der oppleves så, dog noget er der òg 
at se hva der utvikles over tid. Der er store, dimensjonelle forendringer alt nu, for ei kan den 
med sitt eget øye skue inn i Moder Jords magmas strømninger. Strømninger er forendret for 
megen tider tilbake, - således Moder Jord holder hånd om dette selv. Takk, Iliuka. Takke ditt 
selv. Hvile, - ei bekymres, for Moder Jord kan dette. (latter) Konu ekatah.

3 Les mer om Sheldan Nidle og hans «Planetary Activation Organization» her: http://paoweb.com
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Lars: Da er det Jon Ingvald H. Jeg må minne om å ta munnen helt inntil mikrofonen. Dog, ei skal 
den etes. (latter) Hayétana.

Jon Ingvald: Takk for nå, Iliuka. Hayétana. Velsignet er dette nu. Har Iliuka kunnskap om vann 
som menneskebarn i denne flokken kan få kjennskap til nå? For hvorledes der all tid er lett at 
forglemme hvorledes den skal velsigne det vann den drikker. Om den skaper til 
programmeringer av kjærlighetsfull tanke, så vil den òg byde minner av kjærlighet til vannet 
den selv drikker. Således kan den høste av hva den selv sår. Alt er der òg så at se; heligheten i 
hva den programmerer er òg gjennom at se at vannet er den heligste struktur der finnes, 
foruten luft. Konu ekatah. Det er egenskap til det vannet som får særlig betydning for 
menneskebarnet i tiden med nye frekvenser på vår jord? Lik der så er av alt hva der utvikles, så 
er der òg av vannets minner der utvikles. Så er der korrekt. Alt nu kan der søkes noget at tales 
til vannets molekyler for hvorledes der skal heles spesifike egenskaper, og hvorledes der skal 
heles spesifike symptomer den bærer. Vi ser, her finnes nogle reumatiske sjeler. Søke dertil at 
tale til vannet hver morgensols oppstandelse hvorledes der skal rene bort hva der er forsuret i 
leddets struktur, så bliver der alt bedre. Konu ekatah. Takk, Iliuka.

Roar: Vær hilset, Iliuka. Hayétana. Vi har hørt her tidligere at man i Damanhur i Italia har kontakt 
med utenomjordiske. Så er der korrekt. Lik der finnes ulike steder på sin Jord, der er 19 i alt 
nu, hvori der er lik helige «spots» der skaper kommunikasjoner alt lettere gjennom de 
forbindelser der er i Moder Jords Leylines. Således er der òg lik der skaper alt høyere 
bevisstheter, der er lik helige kilder at søke til. Alt er der òg beroende for hvorledes den 
forvalter sine egne kilder, - for hva gavner der at sitte i sin gudfryktighet under en stor kapell 
om den ei kjenner kraften der finnes? Således skal den òg se, at kapeller bærer ei de reneste 
kilders kraft. Den skal søke dertil at se hva naturen har. De der søker til tindenes tagger kan 
òg kjenne kraften vokse, for der finnes alt megen helige steder på sin Jord. Konu ekatah. 
Takk. Kan du si noe om egenskapene til disse utenomjordiske? Vi ser der kan beskrives så, dog se 
nu at der finnes lik tusener ulike ’entities’ der lever lik sivilisasjoner, og der er alt for at skape 
gode forbindelser. Der finnes noget hva der tales skyggenes apostler, dog der er lyset der vil 
overvinne alt. Således vil den òg se hva lysmestrene før har talt i de helige skrifter. Alt er der 
hva der skal vokse til fred og forsonelser i heledelen av denne galakses del. Alt er der òg at se; 
ei er der av intensjoner der er av skygger at skapes, - der er av gode vibrasjoner for at bringe 
fred og balanser. For alt hva der skaper og gjenskapes av balanser på sin Jord, bringer òg 
balanser i øvrige deler av universet. Konu ekatah. Takk.

Thor: Hayétana. Veldig kult å være sammen med deg igjen, Iliuka. Så er der korrekt (latter) Så 
kan den vite hvorledes vi har det. Vi er til sammen med oss selv hver evighet. (latter) Vi ser den 
òg er kul under morgensol oppstandelse. (Thor holdt tibetanske riter hver morgen for 
festivaldeltakerne) Ja (ler). Jeg lurer på, Iliuka, hvordan kan vi kjenne igjen hindrene på 
kjærlighetens vei? Vi ser; der finnes primært hinder den opplever, dog den skal òg vite at 
hinder den opplever er noget den selv skaper. Om den selv søker at se fryktløsheten, om den 
våger at flomme over av sine kjærlighets stier og kilder, så er der intet at frykte. Dog, 
konsekvenser kan der dog blive i alle fall, for hvorledes den ei ser hvorledes den kan beregne 
mottagerens opplevelser. Således skal den flomme av sitt lys og kjærlighets vibrasjoner, lik en 
sommerfugl der farer av den ene blom til den annen og frydes i sin egen skaperånd. God jakt. 
Konu ekatah. Er det klokt av menneskebarnet å vandre på denne kjærlighetens vei i parforhold? 
For nogle kan der være klokt, dog vi ser der er de fleste de der lever lik i par der så lever òg i 
bundenheter. Om den så tenker noget at binde sitt selv for at oppofre sitt selv gjennom 
snillismens tanker, ei er der så klokt. Lik den så òg skal se hva den selv kan noget kjempe for 
at skape frihetens tersklers bristelser, så vil den òg se hvorledes meget den kan utfolde sitt 
selv. Og alt hva den så vibrerer i de høyeste, gledesfylte vibrasjoner i sin sjel, skaper òg gleder 
i Den Store Ånds opplevelser. Den er en åndelig livsvesen, så skal den ei noget søke at kvele 
sitt selv derved. Alt er der for at leve ut kraften. Spørge dyrene, og spørge naturen, – der 
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finnes ei nogen begrensenheter. Konu ekatah. Perfekt. 

Randi: Vær hilset, Iliuka. Hayètana. Det er Rani av Kobatel som spør deg. Har det levd 
enhjørninger på denne jorden? Så er der korrekt. Takk. Kommer de tilbake til oss? Ei vil der blive 
så, forhåpentligtvis. For hvorledes der så er megen underlige skapninger der har levet under 
en tid der var store infiltrasjoner og store påvirkninger av hva der tales gammabestrålinger 
av den store galaktiske stråle, således der blev til mutasjoner av megen dyr og skapninger. Så 
er der at bede om at der ei kommer tilbake. Der kan forblive lik eventyrer. Konu ekatah. De 
har ikke noe budskap til oss i dag? Ei er der så. Dog om den velger en sten at tale lik en 
forkynnende budskap, så er der vel. Om den velger så av de enhjørninger, så er der òg vel. 
Søke alt bedre, lik vi taler, at se efter mesteren i sitt eget selv, - ei så meget av symboliske 
mestere utenfor ditt selv. Konu ekatah. Takk. Er sommerfugler budbringere til oss? Så er det, lik 
der òg speiler hvorledes der er av menneskebarns vibrasjoner til sinnet. Om den selv søker lik 
at sveve ikring og bærer fryktsomheter for at lande, så er der òg noget den vil se 
sommerfuglen i sitt selv. For ei kan den all tid smake på de ulike nektarer. Den må velge. Så er 
der til velsignelser. Konu ekatah. Takk skal du ha, Iliuka. Takke ditt selv og sommerfuglen. 
(latter)

Lars: Da var det siste spørsmål fra plakaten, så da åpner vi opp for spørsmål fra salen. Men før vi 
gjør det, så vil jeg vi skal ta noen dype åndedrag. 

Klary: Hei igjen. Iliuka, du kaller - og jorden blir nesten alltid kalt for «Moder Jord». I paradisets 
hage i gamle testamentet, der er det Adam og Eva som er symbolet på mann - kvinne. Jeg har en 
opplevelse nå at jeg flytter Far-Gud inn i jorden. For uten både far og mor jord, så ville det ikke 
vært mennesker. Og uten pluss-minus, uten yin og yang, så ville det ikke vært blomsten, så ville det 
ikke vært dyret – både hanndyret og hunndyret. Vel talt. Se nu hvorledes der er i de eldede tider 
blevet beskrevet lik Fader Himmel og Moder Jord, dog likefullt er der òg beskrevet at 
Himmelen er på Jorden. Således skal den òg se Faderen i Moderens perspektiver, og Moderen 
i Faderens perspektiver. Alt er der forenet i den samme kilde. Se òg hvorledes der er, lik den 
taler nødvendigt for alt hva der skal vokse. Dog i tider der nu alt er begynnet, så vil den òg se 
den tredje vektor, - hvorledes der skaper alt høyere 
frekventerede vibrasjoner for at der selv skal tilhøre den 
galaktiske enhet. Konu ekatah. Ja – ett spørsmål til. Når det gjelder 
krystallinske strukturer, så, i Egypt og rundt i hele verden så finnes 
det pyramider. Pyramidene har kvadratet - i hvert fall mange av de - 
som bunnflate. Og da er det fire sider som går sammen i en spiss, og 
så er det et speil. Oktaeder («Octahedron»), rådiamanten, har denne 
strukturen. Er denne strukturen den ur-krystalliske form? Så er det. 
Lik det helige punkt i Altets begynnelse. Korrekt. Jeg hadde en 
opplevelse for mange år siden - i '87. Jeg så to slike krystallinske.. 
pyramider. Den ene gikk med spissen ut i universet, den andre gikk 
med spissen inn til jord. Lik den så kunne skue for hva der tales 
Egyptens riker. Om den kunne skue i eteriske nivåer, så ville den 
òg se hvorledes der er for de store pyramidiske strukturer, og en eterisk, motsatt struktur ned 
i jorden pekende mot Moder Jords og Fader Jords magma. Konu ekatah. Inne i disse to 
pyramidene, så gikk «hodet» på, - både mann og kvinne, til spissen ut til universet og der sier 
stemmen: «Briljant integrerende område». Til spissen som går til jorda, inn i jord: «Briljant 
integrerende visdom». Har vi alle dette med oss? Korrekt. Takk. Takke ditt selv og alt hva den 
bærer.

Atle: Hei, jeg heter Atle. Hayétana. Mennesket utvikler seg hele tiden. Korrekt. ’Next step’, eller 
gudenivået, - har det tilsvarende utvikling? Så kan der tales. Se alt nu hva der vokser. Om der så 
er lik for menneskebarnet lik en enhet at vokse til at utvikles, der òg besmitter de høyere 
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nivåer til at utvikles. Alt hva der utvikles i menneskebarn, der òg skaper utviklinger i våre 
himler. Så er der til gleder og til gjensidigheter, og alt flere portaler bliver åpnet for at lettere 
se de nære relasjoner der alt òg finnes imellom ulike dimensjoner. Så er der korrekt. Dog, der 
er viktig for menneskebarn at ei søke til opphøyelser av den guddommelige struktur. Der er 
viktig at den ser den guddommelige struktur der er i sitt selv. Alt er der av guddommelighet. 
Konu ekatah. Takk skal du ha. 

Unni: Hei det er Unni. Tilbake til det spørsmål om vi som gruppe her nå kan bruke vår felles energi 
til å gjøre noe godt? Gjør den ei? ..eh (ler) Hvor der er samlet flere enn én lys, der bliver lettere 
at være lys. For der òg er lett for den ene lys at kjenne ensomheten for det spesifike lys den er. 
Således skal den all tid vite at den ei er nogen tid ene. Den skal se hvorledes den kan forenes 
igjennom menneskebarns bemøtelser. Og den skal frydes og gledes for alle motvinder den får. 
Således skal den òg kjenne spesifikt efter de kjemiske vibrasjoner der er imellom ulike 
individer. Om den ei utholder en individ, så skal den omfavne individet – og så frydes vi i våre 
himler. Ja. Takk.

Lars: Flere spørsmål? Vi ser der er tusener og tusener. (latter)

Margot: Vær velsignet, Iliuka. Velsigne ditt selv, du. Takk. Vi har et uttrykk som sier at Lyset skal 
komme fra nord. Så er der korrekt. Lik der således er av pulsasjoner der vokser til en annen 
retning for Nordens folk, således er der òg lik der bliver til visdom av universell og global 
karakter. Alt er der i fredens tjenester, og alt er der hvorledes Nordens lys vil fremvise sin 
visdom for Sydens riker. Så er der òg meget hvorledes de forsenede øyner i syd vil nu 
oppvåkne for at se Norden òg finnes, og så vil der blive til større forenelser. For hva der nu er 
nord bliver ei nord så megen lenge tider. For hvorledes der er av transformasjoner, så er der 
av gamle tiders opprinnelser kastet et frø av lys til Nordens riker. Der vil vokse og der vil gro, 
og der vil skapes til atspredelser òg for at se, at der finnes nogen alt større fredeligere tanker 
enn hva der er av de ekstreme tanker der òg råder på sin Jord. Konu ekatah. Takk, Iliuka. 
Takke ditt selv.

?: Hayètana. Hei-hei. Jeg lurer på hva som kjennetegner en fullkommen integrert bevissthet, og har 
du noen gode ledetråder som kan hjelpe oss på vei inn til en større klarhet i forhold til det? Hva den 
nu søker er noget òg at se, at selv den fullkomne kan òg utvikles. Således kan den fullkomne 
blive ennu meget mer fullkommen. Lik den selv søker, så er der òg for at se hva der vokser i 
langsomhetens tanker. Der er alt viktig at se, at ei kan der belære nogen annen at leve sitt 
spesifikke liv, den må våge lære sådan selv. For der er tilhørende hvor meget den våger at 
åpne opp av sine egne portaler der skaper voksende bevisstheter. Så er der òg lik den er i 
behov av at se, at der er lett for menneskebarnet at forblindes til at tro at de neste og de annen 
er alt høyere enn sitt eget selv. Ei skal den undertrykke kraften av sitt selv, dog den skal se 
hva der så er fullkomment i dette nu. Ei skal den strebe efter større fullkommenheter, dog der 
er i tiden den erkjenner alt hva der er av guddommeligheter. For selv det guddommelige kan 
òg ha sine mishag og òg kjenne sine innkorrekte energier. Der er for at se hva der skaper til 
balanser, der må kjennes ubalansen. Gjennom hvorledes den erfarer lyset i sitt selv, den òg må 
være inn i hva der tales skyggefulle tanker. Således skal den òg kjenne at kjærligheten òg kan 
bære næring til hat. Viktigt er der så at omfavne sitt selv av kjærlige prinsipper. Således kan 
den òg lettere forstå og tolerere sine nestes tanker. Alt er der så for at skape den optimale del 
av balansens punkt. All tids jakt for at skape balanser, der bliver til fullkommenheter. Konu 
ekatah. Takk, takk.

Bente M: Vær hilset, Iliuka. Hayétana. Jeg har et spørsmål om den tid vi lever i. Jeg kjenner en 
veldig lyst til å samskape - jeg tenker en mellomting mellom disse kollektiv vi hadde i hippietiden, 
og den totale tosomhet eller ensomhet som vi ofte lever i Norden. Er det en tid for mennesker - også 
fra ulike kulturer - å komme sammen og samskape? Så er der korrekt, og så var det langtider 
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tilbake, og så vil der blive i tider der kommer. For hvorledes menneskebarnet kjenner lengsler 
til at forenes, så er der òg lett at blive fanget i hvorledes den lenges efter at blive ledet. Dog, 
den skal selv se hvorledes den kan lede sitt selv og sitt eget individ til utfoldelser, - så er der alt 
lettere òg at forstå hvorfor den er her. Alt er der i voksende tilstander alt for at den lettere skal 
se. Forenes i tanke og i ånd, og se at der finnes rett og galt i alt. Se òg hvorledes den lettere 
kan skape samhørigheter og tilknyttelser av positiv natur om den er én, om den er ti, om den 
er hundreder. Konu ekatah. Takk. Ett spørsmål til. Anastasia, disse øko-landsbyer, har du noe om 
si om det? Jeg har lest litt og blir litt inspirert av denne samskapning med dyr. Der er således; den 
der ser, den bærer fred i sitt eget selv, skaper òg større tilknytelser til naturen òg til dyr der 
lever ved. Om den ser at den bærer ufred i sitt selv, hvorledes kan den så dyrke noget der ei 
bliver besmittet av sin ufred? Alt hva den så forpleier sitt selv til harmoniseringer, byder òg 
lik næringer til alt hva der vokser. Om der er beplantninger, om der er dyr, så er der lik den 
tiltrekkes òg av moskitos. Konu ekatah. Takk Iliuka, takk.

Trine: Hei, jeg heter Trine. Hayétana. Jeg har lyst til at du skal si noe om Kristus-impulsen. Det er 
for meg et Lys, da. Så er det, og så bliver det, og så var det. Kan du være så snill å si litt om det? 
Ei er vi snille i våre himler. Se nu hvorledes den ser sitt eget lys, om den søker så at binde den 
kraft til hva der tales den Kristo-gestalt, så er der vel. Dog, se at alle menneskebarn bærer den 
Kristo-energi i sitt eget selv for at sprede til sine nester. Der finnes mulighetenes muligheter 
for alle de der søker. De der forener sitt lys, lik ved dette nu, så er der òg til alt større 
induksjoner av høyere vibrasjoner der besmitter hva der i sin himmel tales bygden. Således er 
der òg hva der infiltrerer og besmitter hvem der så er i sitt virke på denne tipis store mark. Så 
er der òg alle menneskebarn der vandrer forbi, og der finnes pelsvesener ved denne mark der 
òg er besmittet av det lys der vokser. Konu ekatah. Takk.

Randi: Hei igjen, det er hu Randi. Kan du si noe om diamantbarna? Vi ser, alt er der så av 
kristalliniske energier efter den årtal der omtales lik nittenhundreder og åttito (1982). Således 
blev der beskrevet av indigofrekvenser, således er der av lysbarns opprinnelser. Der er alt lik 
der har høyere vibrasjoner enn hva der før var, således er der anpasset den nye tids komme 
alt bedre enn hva der før var. Således skal den òg se, at der misfortolkes noget av 
menneskebarn. De lærde strides dog, at hvorledes der benevnes lik ADHD, hvorledes der 
benevnes av underlige symptomer. Om en barn er en kristallin i sitt selv, så skal den ei noget 
se at den skal temme en sådan kristall, - for ei kan den. Konu ekatah. Er det feil å medisinere 
de barna? Så er der korrekt. Takk. Konu ekatah.

Aud-Mari: Hei, det er Aud-Mari. Hayètana. I Gudbrandsdalen så hadde vi en mann som het Vis-
Knut. Så er der korrekt. Den kan ei benevnes lik «hadde». Der var av den fysiske kjøtt og av 
blod den gang, dog den er til stede lik ånd nu. Ja, og han sa at når veiene ble så gode i Norges 
land, så ble de ikke brukt mer? Så er der korrekt. Er det lenge til? (latter) Der bliver ikring 
timeverket er ti over halv fire. (latter) Søke nu at se, der finnes i alt dypere betydelser av den 
Vis-Knuts røst. Således er der òg at se, at der er i forringelser i sitt rikes ve og vel nu. For 
hvorledes der noget forglemmes at tenkes i langsiktigheter, der òg er noget den må se i denne 
tids nu. For hvorledes den må tenke òg for hva der kommer efter, så er der lik der i en stund 
var for at se hva der så kunne høstes alt meget mere i store gevinster i det lille nu. Så er den òg 
i tvungenheter i eftertid at se hva der kan gjenoppbygges i alt større nu. Konu ekatah. Også sa 
han òg at når Kyrakampen4 kalver, så ble Norge rikt. (ler) Hva betyr det? Vi ser den er. Den er? 
Kan det være oljen? Så er det. Dog nu må der ei misoppleves lik ku at skaper oljer. (latter) Så 
har jeg ett spørsmål til. At vi tar så mye olje.. Der er Moder Jord og Fader Jord sitt blod. ...og så 
putter vann inn i disse hullene. Der skaper nogen hva der tales erosjoner av de små kjemiske 
strukturer og forbindelser der omdannes over tid til noget hva der tales sumpenes marker. 
Tusen takk. Der var fire takk. (latter) Tusen takk, tusen takk, tusen takk, tusen takk.

4 Les mer om Kyrakampen og sagnet her: http://www.gausdal.kommune.no/artikkel/56741/10118:56564
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Vigdis: Hei Iliuka, det er Vigdis. Hayétana. Når vi sjeler inkarnerer ned i den fysiske kroppen, så 
har det blitt slik – i hvert fall i Vesten - at vi påfører kroppen vår med masse giftige kjemikalier som 
blir veldig tøft for kroppen å bære. Hvordan påvirker det vår åndelige utvikling, og vår åndelige 
bevissthet? Vi ser der stundom forlamer der er i ulike individers mottakeligheter, - nogen 
skaper der resistens, - nogen er der så lik der skaper nye symptomer efter tiden vokser. 
Således er der ei til god gavn at gjøre så. Der finnes òg, lik den skal vite nogen skjulte agendas 
for at noget besprøytes derved. Og der finnes noget lik eksperimentelle energier der utøves på 
menneskebarn. Så er der klokt òg at se; den tilfører selener til sine føder. Og forglemme ei de 
vegetabilske føder for at skape alt større renelser. En renelsens kur hver to ganger hver 
storsol, så er der vel. Akkurat. Et oppfølgingsspørsmål til det. Når vi forlater den fysiske kroppen, 
er det da best å bare begrave kroppen eller kremere den? Vi ser der finnes ei noget hva der er til 
best gavn for legemet, for legemet er ei til anvendelser. Dog der er hva den kan gjøre for sin 
sjel mens den lever, den skal tenke på. (latter) Helt korrekt. Takk skal du ha.

Klary: Jeg er her igjen. Det er Klary, Iliuka. I Sibir så ble det funnet mammuter, dypfrosne med 
blomster i munnen. Dypfrysingen må da ha skjedd veldig snart. Jorden har vært så trøtt av å bære 
isen. Issmeltingen, er dette jordens stemme som er altså vinden som forandret. Lik vi taler, Moder 
Jord kan dette. For hvorledes der så er transformasjoner og forendringer, - is er der vokset og 
is er der fortapet gjennom tusener og tusener dekader. Således vil der òg være i framtimens 
komme. Alt er der forenderligt, alt er der voksende, og alt er der lik pulsasjoner. Dog, om den 
så tenker for mammutens død, så var der ei dog isen og ’glacierer’ der svøpede om. Der var 
først efter. For der var noget av metangasser der skaper til noget forintelser av sådan 
pelsvesener. Konu ekatah. I denne tiden som vi nå lever, er det nå, som jeg føler, et enormt 
misbruk av mineralene. Trenger mineralene vårt lys og kjærlighet? Så er der vel om der søkes for 
helheten, for alt er der òg bestående av mineraliske strukturer. Så er der vel. Takk. Takke ditt 
selv og mineralene.

Heidi: Hei, Iliuka, det er Heidi. Hayétana. Jeg lurer på om du kjenner til en sjaman som har levd 
for lenge siden i Nord-Alaska, som het noe slikt som Mialik? Så er der korrekt. Der er av vårt 
blod. Der er av våre himler nu, for hvorledes den òg søker, så er der klokt at den lever opp den 
sjamanistiske tanke i sitt eget selv. Alt hva den spreder av sådan kraft, forbinder den òg til 
Moder Jords ulm. Og hvorledes den kjenner kraften vokse, er til gavn for eftertiden. Han 
spådde at det skulle komme masse lys i fjellene i Kobuk-dalen. Nå har de funnet verdens rikeste 
kobberforekomster i det området. Er det at de vil utvide disse kopperforekomstene, det som han 
spådde om disse lysene? Ei er det, og ei er der lys der er funnet. Lyset kommer om en stund. 
Konu ekatah. Takk.

PhiKing: Ja, PhiKing. Jeg har et spørsmål igjen angående dyrene – pelsvesenene våre. Noen dyr 
inkarnerer igjen som dyr og har sikkert sine sykluser, men noen går også over til å gjeninkarnere 
som mennesker. Jeg lurer på om du kan fortelle noen ting om det? Vil den nu høre nogen historie 
om tiden den ei talede «mjau» noget mere? Ja takk, gjerne det. (latter) Der er under langtimens 
vandringer der skaper om bevisstheter for at òg bevare dyret i sitt selv. Alle menneskebarn 
der lever bærer sådanne minner, dog om der finnes få. Og der er klokt at den ser hvorledes 
den selv kan òg erkjenne hva den kan skape av kommunikasjoner med dyret. For lik den så 
har kommunisert lik et dyr før, således er der lett for alle menneskebarn der kaster sitt 
intellekt, at skape forbindelser til alt hva der vokser og hva der gror. Spesifikt kan den tale til 
pelsvesener om den vil, og det vet den. Ja, takk. Konu ekatah. Takk, Iliuka.

?: Hei igjen. Kan du si noe om Coca-Colas påvirkning på kroppene våre? Vi ser der er lik jordisk 
skitt. Punktum finale. (latter) 

?: Vær hilset, Iliuka. Vi hører om motkrefter i mørkets tjeneste på høyt nivå på kloden, og en 
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struktur kalles Illuminati5. Kan du si noe om det? Vi ser der ei er i behov, for vi ser der har mistet 
meget av sine styrker. Ei ser vi der bliver til besmittelser og forøkelser. Der er lysets tid nu. 
Efter lik vi taler den fjerde sol i den syvende månedel (4. juli), så vil der være lettere for at se 
lyset. Store, gigantiske hendelser er med for at transformere sådanne opplevelser på sin Jord. 
Således vil der være en annen opplevelse av betegnelsen «Illuminati». Konu ekatah. Takk. Kan 
du si noe om det å spise dyr? Vi ser, der er lik den punkt 1: Søker at noget at stekes. Lik punkt 
2: Søker at forflytte dyrets del inn i munnen. (latter) Vi ser dine undringer. Vi taler gøy. Der er 
så lik den alt skal søke til hva der tales forvillede dyr, så er der alt lettere for at bevare hva der 
finnes av kraft av kjøttets struktur. Ei er kjøtt for alle menneskebarn. Dog, ei skal der noget 
forkastes tanken til at fylles med kjøtt, for der finnes òg proteiner der er i behov for nogle 
individer for at leve. Så skal den alt se hvorledes der ei skal søkes så meget dertil for hva der 
tales temmede dyr. Takk. Konu ekatah. Og så kan den ha litet saus. (latter)

Dagfrid: God dag, det er Dagfrid som spør. Hayétana. Jeg lurer på det med konglekjertelen 
(epifysen) og dens funksjon...? Vi ser der i nutiden ei har nogen spesifikk funksjon. Om den ser, 
så er der lik for at skape en helhets opplevelse for legemets struktur. Dog, hva der så vil i tiden 
se; ei er der i behov. Har den noen funksjon i forhold til hallusinasjoner og det i forhold til 
syner/visjoner? Så kan der være, dog der tilhører hva der utvikles. For om den ser, der finnes 
så alt flere kjertlers beskaffenheter der vil skape behov for gjenopplivelser av gamle tider, i 
den tiden der var i behov for noget at anskueliggjøre morgensolens opplevelser. Der òg er 
noget tilhørende den intuitive del av sitt selv der er knyttet for sin solar plexus. Alt er der så 
der kan trenes til at anvendes, dog ei ser vi der har store funksjoner. Konu ekatah. Takk.

Jorunn: Vær hilset Iliuka, jeg heter Jorunn. Hayétana. De to foregående årene i Alternativ 
Sommerfestival, har vi hatt veldig mye orber (orbs). Og det har vi diskutert og lurt på, for det har 
ikke kommet frem noe særlig med orber på bilder i år, - bare noen små. Er det en grunn for det og... 
Vi har semester. (latter) Vi taler gøy nu. Søke at se, der finnes òg i stunder hvori der 
transformeres til høyere vibrasjoner i en flokk. Der er alt høyere energier ved denne ild nu 
enn hva der var under storåret før. Således kan vi nu begrenses til at tale om dagen før og 
dagen efter. Dog, der finnes òg i behov for at se, at stundom når den selv vokser i sine egne 
oscillerende vibrasjoner, så kan den ei se hva der finnes ikring sitt selv. For hva der så alt vet 
hva der finnes, behøver ei så meget at se. De der søker etter orbs, skal blive besviken denne 
storsol. Takk. Konu ekatah. Jeg har ett spørsmål til. Jeg tenker på, er det riktig og er det viktig at 
man med myndighetenes assistanse, tar vare på enhver nasjons kultur og de verdiene som ligger 
nedarvet i oss? Jeg tenker da, vi kan ta Norge – de norske kulturer og tradisjoner - er det riktig og 
viktig at man.. og hvordan skal man klare å ta vare på det, og samtidig integrere med andre 
kulturer? Vi ser, hva der tales ivaretakelser er òg i noget nostalgiske prinsipper. Dog, om den 
kunne skue i de fjerne galakser, ei er der meget av de eldede kulturer der er ivaretaget. Alt er 
der så i forendringens navn, og de store dimensjonelle utviklinger og forendringer vil komme, 
og der vil svelge alt hva der tales ivaretakelser. Så er der naturens gang. Så finnes der vekster 
der var på sin Jord, der ei er på sin Jord nu. Der finnes dyr der ei finnes noget mere på sin 
Jord, og der finnes nye tilvekster av dyr og beplanter. Så hvorledes der er til utviklinger, så 
kan der ei ivaretages. For der bliver òg noget igjennom at fylle sitt hjerte med minner, så kan 
den ivaretage. Dog efter nogle tusener storsoler, om den kunne skue i så store horisonter, så vil 
den ei se der var meget ivaretaget. Takk. Konu ekatah.

Heidi: Hei. Hvis det er så at pol-aksene kommer til å snu, vil det skje 180 grader, sånn at vi får nord 
til syd, eller 90 grader, slik at vi får polene på ekvator? Der bliver 67.8. (latter) Oj. Et spørsmål til - 
Hvor raskt vil dette skje? Oj, ojoj, ojoj. (latter) Den vinner knapt at bekymres. (latter) Hvile nu 
dine tanker. Der er over storedelens solers vandringer. Se hvorledes der er i langsomme 
forendringer, så er der òg noget den vil se de store galaktiske forendringer, om den skuer til 

5 Les mer om Illuminati her: http://en.wikipedia.org/wiki/Illuminati
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sine fjerne planeter. Alt er der, alt lik vi taler; Moder Jord kan dette. Konu ekatah. Et spørsmål 
til. Er det noen måter vi burde være forberedt på dette? Vi ser, menneskebarnet forberedes så alt 
for meget. Være til stede i nuet, og flyte med de strømninger der er, så er der alt vel. Takk. Den 
bliver at forstå når opp bliver nede. (latter)

Frank: Vær hilset, Iliuka. Hayétana. Er Obama en lysarbeider? Så er den, og så vet den, og så vil 
den blive for folket. Takk. Konu ekatah. Vil han avsløre USAs hemmeligholdelse av 
utenomjordisk liv? Så er der alt gjort. Vi ser, alt hva der vokser og nu, bringes til alt større 
visdom og innsikter om sådanne tilstander. Så er der korrekt. Konu ekatah. Takk. Er det som 
skjer i Iran et skuespill arrangert av de hemmelige makter? Om der kan dveles og tenkes så, så er 
der alt hva der skjer på sin Moder-Fader Jord et skuespill. Konu ekatah. Takk. Og vi er 
tilhørere.

Klary: Hallo igjen. Hvalene går nå, – det er flere som har kontakt med en stor hvit hval. Og denne 
hvite hvalen har òg til en person kanalisert at Barack Obama trenger hjelp i den jobben han har nå. 
Hvordan kan vi best hjelpe Barack Obama? Lik vi taler; all god tanke, alt godt lys den selv 
skaper er òg til at besmitte sine omgivelser. Lyset har ei nogen grense. Sådanne besmittelser er 
gjennom den kollektive bevissthet. Således hva den selv skaper til erkjennelser og innsikter, er 
òg til at bidrage til at oppløfte de kollektive innsikter. Således er der til god gavn at gjøre en 
liten ild, og at våge være i lyset i sitt selv. Hva der så tales nu om den hvite hval, er òg en 
respons, dog den kjenner ennu ei det lys der taler igjennom hvalen. Vi kan òg tale gjennom 
fluen om vi vil. Ja. Takk. Konu ekatah.

Heidi: Hei, jeg har et oppfølgingsspørsmål til det hvis jordens akse beveger seg 67.8 grader, hva det 
vil gjøre med naturen? Vi ser der bliver forendringer. Noget for hva der tales ulike sorter og 
arter av vekster vil der så forflyttes langsomt. Ei er der lik treet vil begynne at vandre, dog vi 
ser der spreder sine frø til nye områder, lik der all tid var i hundretusener av storsoler. Vil vi 
få hjelp fra andre..? Så er der alt talt, korrekt. Vi får hjelp utenfra.. Så er der korrekt. Takk. 
Bekymres ei. Nei, men jeg er nysgjerrig. Vi vet. (latter) Konu ekatah.

Bente M: Hei det er Bente her. Så er der Iliuka her. (latter) Jeg har et spørsmål om menneskets frie 
vilje og vår utvikling, og at vi også får hjelp. Jeg har hørt at det har vært gode venner i kosmos som 
har faktisk hjulpet oss til å forhindre atomkrig, men at de ellers lar vår egen evolusjon, og vår egen 
frie vilje råde. Så er der korrekt. Det er korrekt. Er det noen sammenheng mellom den evolusjon 
som går også på det fysiske DNAets utvikling, og den spirituelle utvikling? Så er der meget vel. 
For hvorledes alt er der underordnet frekvensenes påvirkninger. Der er frekvenser der òg 
påføres Moder Jord av de ytre sfærer. Der er tilførelser og hva der òg tales høyere vibrasjoner 
lik den blå frekvens. Således er der òg lik der skaper alt forendringer av genetiske mutasjoner 
og skaper forendringer til større utholdenhet og forstyrkelser og resistens imot de galaktiske 
fenomener der kan finnes, korrekt. Det betyr kanskje at... Så er der korrekt. .. uansett 
forandringer, så kan vi ha tillit lyset i oss, og lyset... Så er der korrekt. Ja, takk. Har den tillit til 
lyset? Ja. Konu ekatah.

PhiKing: Iliuka, det er PhiKing igjen. Det gjelder det med legestanden, slik som vi har det i dag, 
slik som vi blir behandlet for symptomer. Jeg lurer på når, eller hvordan, vil legestanden etter hvert 
komme til å oppfatte det hele mennesket som et holistisk vesen og handle deretter? Vi ser der 
utvikles vel nu. Lik der fødes nye symptomer, lik der skaper alt høyere innsikter for hvorledes 
der finnes alt flere visdommer at søke til, enn hva der før var. Således er der òg lik der noget 
mister noget av sine posisjoner i hva der tales maktens strukturer. Der er så, lik der finnes for 
alle samfunnets nivåer. Konu ekatah. Jeg har et spørsmål til. Angående den farmasøytiske 
industrien som nå er veldig mektig, hva skjer med den etter hvert nå? Vi ser der faller. Er det 
ganske snart? Konu ekatah. Takk. 
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Unni: Det er Unni. I disse store spørsmål, så har jeg et spørsmål om et lite vesen som heter flått, 
som driver og plager mennesker. Den setter seg fast og lager ubalanse. Er det noe råd du har til oss? 
Vi ser der kan søkes at tale til. Søke nu at se, der finnes nogen ubalanser der finnes i Moder 
Jord og Fader Jords natur. Således er der klokt at se hva der selv kan gjeninnføre noget for at 
skape alt større, bedre balanser for hva der vokser og hva der gror. Om der ei søkes at skapes 
til bevisstheter ikring sådant, så bliver der alt flere av sådanne små monstre. Vi ser, der er like 
fullt en velsignet del av Skaperverket. Det ble snakket om hellige steder her i sted. Er det noen av 
disse som er i Norge, så vi slipper å reise verden rundt for å oppleve..? Der er ulike frekvenser 
efter ulike individers ulike søkenheter. Om den søker til Selje (Selje kloster, Sogn og Fjordane), 
så er der òg lik der induserer stor kraft for hva der er av vibrasjoner. Om den søker til Nidaro 
(Nidarosdomen, Trondheim), så er der òg alt stor kraft der er tilhørende hva den selv søker. Om 
den søker til de store stepper, hvori der lever bjørner i de daler der er, så er der lik meget nord 
i dette riket der òg er av høyere potensielle frekvenser den er i behov. Den skal søke dit hvor 
hjertet leder den, dog ei skal den flykte. Konu ekatah. 

Atle: Hei igjen. Jeg lurer på, slik som jeg har forstått det så blir vi gjenfødt...? Så er det. I en eller 
annen form. Korrekt. Vil det si at det er et konstant antall sjeler – i verden? Så er det. Om den 
søker at se Altet i en enhet, så er der den samme frekvens og antall av sjeler, korrekt. Så, du 
dør ikke? Ei finnes der nogen død sjel. (latter) Da tror jeg vi har mye å glede oss over. Der er 
klokt at den ser behovet for alt hva den kan levendliggjøre i dette nu. Således er der òg klokt 
at se hva den kan oppvåkne av sin sjel. Sjeler er tilhørende evighetens lys. Så er der òg lettere 
at forstå, at noget menneskebarn kan oppleve at der finnes lik fengsler at bære et legeme, dog 
der er for at se hva den selv skal erfare i denne stund. Der finnes menneskebarn der vandrer 
på sin Jord der lenges til at leve på andre planeter. De lenges tilbake efter begynnelsens 
fødselspunkt, - Andromeas, Orion, om der søker til Pleiadenes Akitares-systemer, - så skal den 
ei lenges dertil. For om den var der, så ville den lenges til Moder-Fader Jord. Om den så 
kjenner, så skal den kjenne efter hvorfor den lenges efter at integreres i galaktisk ånd. Sjelen 
er alt integreret nu. Lærer vi hele tiden? Blir sjelen lurere og lurere? Om der kan betraktes fra 
våre himler, så kan der ei beskrives lik «lurere». (latter) Vi ser der bliver en annen og mer 
intelligent form for lurerier. (latter) Så med andre ord, så vi blir visere og visere? Så er der 
korrekt. Erkjenne således den guddommelige visdom den selv bærer, korrekt. Takk skal du ha. 
Takke ditt selv. 

Thor: Hvis jeg er ingenting, Iliuka, hva er du da? Vi er ingenting vi òg. (latter) Og om den søker 
at se alt av ingenting, så har den sett Altet. Der finnes ei noget helhet foruten at der finnes en 
tomhet. Om den søker at fylle sin tomhet, der òg er på bekostning av sin helhet. Således er der 
lik den skal se hva der vokser i sitt eget selv; alt eller ingenting er den samme frekvens, dog av 
ulik natur. Vibrasjon kan der skues av ulike deler av sine kilder. Om den ser så sitt selv, så må 
der være ingenting for at allting skal bestå. Konu ekatah. Takk.

Vigdis: Hei igjen, det er Vigdis. Jeg er litt nysgjerrig på akkurat det vi opplever nå, - det å gå i 
transe. Er det du som har valgt å gå igjennom Leif, eller er det vi som velger dette mellom 
inkarnasjonene, at vi skal være en kanal for dere, så vi får den visdommen vi kan få? Der finnes 
ulike visdommer derved. Dog, vi ser der tilhører karmiske oppgaver for vårt instrument. 
Akkurat. Den selv har valgt, i sin sjels ånd. Ok, da fikk jeg svar. Takk. Konu ekatah.

Trine: Hei igjen. Hvorfor er der «igjen»? (latter) Der er ånder der går «igjen». (latter) Der er vi 
der har monopol på «igjen». (latter) Det er mye snakk i vår tid om Atlantis. Det er snakk om på 
dette seminaret spesielt, dette med astralreiser. Er det utviklende for meg, min sjel og vår sjel, å ha 
fokus på det? Har det en misjon? Jeg er veldig usikker på det. Søke nu at se, ei er der noget den 
kan gjøre. En astrals energis utflyttelser er ei så meget den kan gjøre, dog den kan være i en 
sådan opplevelse. Således er der tilbakevendende for alle fundamentale energiers undringer 
på sin Jord, - at om den er, så vil den oppleve hvorledes der òg er for ulike frekvensers deler 
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av sin sjel, ulike nivåer av sin aura, - om der er den kausal, om der er den eteriske, om der er 
den astrale. Konu ekatah. Bare da litt om dette med Atlantis spesielt også, er det viktig for meg og 
oss å forstå om vi var der og om vi hadde en oppgave, og få kontakt med dette nå? Ei er det. Er det 
noe med min sjels utvikling? Ei er det. Der er av gamle tider den ei kan gjøre noget ved nu. 
Bære frem hva der tales den guddommelighet der lever i sitt selv just nu, så er der lik den kan 
utfoldes. For ei kan den beplante et frø der så var i fjor. Den må se hva der vokser nu. Konu 
ekatah. Takk skal du ha.

Bjørn: Vær hilset, Iliuka. Hayétana. Det er Bjørn som spør nå. Jeg føler at bak mye av 
nysgjerrigheten og undringen til oss mennesker, så skjuler det seg mye frykt og uro. Så er der 
korrekt. Hvordan kan vi best mulig hjelpe hverandre? For hvorledes den våger at se alt større 
deler av sitt selv, - for hvorledes den søker så ei at noget kopiere sitt selv med nogen annens 
tanker og viljer, dog våge alt bedre at erkjenne sin egen unikhet. For en birk vil ei søke til at 
blive en furu. Og der er klokt at den søker at se den vokst den er. Således skal den lettere 
velsigne hvorfor den gjør sine jakter lik den gjør, og således vokser der òg i toleranser for sine 
nester. For der er mangfoldighetens tanker der vil vokse i storhet. Og der er alle individer der 
forgyller sitt selv, der så skaper en forgyllet helhet. Således er der lik der vokser i tryggheter. 
Den der er trygg og bærer tillit i ærbødighet og ydmykhet til livets natur, så er der òg hva der 
vokser i alt større kommunikasjoner med den galaktiske ånd, og i hvilket der hviler en alt 
større galaktisk fred enn hva der bæres i menneskebarnets hjerter. Den òg skal se til alle 
visdommer den er tillæret i sin vokst, så er der meget at frykte og at være forsiktigt og at være 
redd der er tillæret gjennom hva der tales skoler og utviklinger. Dog hva den selv kan 
besmitte til sine egne frø, er alt lettere at se at tryggheten vokser igjennom erfarenheter, - ei 
hva der begrenses. Konu ekatah. Tusen hjertelig takk.

Klary: Min ånd er her igjen. Den kommer igjen og igjen. (latter) Jeg har vært sammen med en del 
mennesker som snakker og sier at vi har side-inkarnasjoner. Så kan der være for nogle 
menneskebarn der lever lik parallelle eksistenser til samme tid. Dog òg der kan være lik der 
lever på ulike deler av sin galakse, så er der intet at se efter. For nogle menneskebarn har der 
letet i storsol efter storsol efter at bemøte sin «twin». Dog der finnes òg lik «waist of time» for 
at gjøre så. For i tiden den skal møte sin dual, så gjør den så, om der så er i tanken for Den 
Store Ånd. Konu ekatah. Vil det òg si at for eksempel i denne inkarnasjonen så kan min sjel ha 
bruk for ganske mange erfaringer i forskjellig kulturer på forskjellig steder av jorden? Korrekt. Så 
har jeg òg møtt en god del mennesker, og der er ei kvinne som heter Sol'Ara som fikk kanalisert 
bøker, og dette med 11:11-symbolet og 11:11-porten. Og nå er det 2009. Jeg har og hørt at 11 er 
mester-energiene eller mesterplanet. Kan du si noe det? Lik der er tilhørende Moder Jord og 
Fader Jords frekvenser av egen resonans, så er der òg lik resonansen forhøyes og utvikles. Der 
er likefullt hva der tales den fullkomne tilstands overgang til den nye tids opprinnelse der så 
er i 12:12-energier. Der er lik pulsasjoner av frekvenser der speiles i sådant symboliske 
fortolkninger. Samtidig, går det an å være i to frekvenser og at noen ser disse frekvensene? Så kan 
den, så kan den. Dog der er klokt at den ser, hvorledes der er godt for at være lykkelig 
uvitende om hva der bliver anskueliggjort i de andre dimensjoner. Gledes for den dimensjon 
der er nu. Takk. Konu ekatah.

Åse: Vær hilset Iliuka, det er Åse som snakker. Hayétana. I fjor, på festivalen hadde vi et lysarbeid 
på dette området. Hva kan du om lysarbeidet vi skal gjøre i dag, i år? Lik den primært skal vite at 
hva der så i fjor blev gjort, er noget der hviler på marken alt nu, lik der vil hvile her for evige 
tider. Alt hva den gjør nu, bliver at ligge lik et forgyllet lag over den gamle i fjor. Således er 
der òg lik den kan se hva den gjør til at skape individets behov for at opplyse sitt selv, ei for at 
noget søke til sin nestes lys, dog for at se alt lettere sitt eget lys. Så vil den lettere se helheten av 
lysarbeidets funksjoner. Og vi kan være blixter på himmelen om den vil. Takk skal du ha. 
Konu ekatah.
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Beffin: Vær hilset Iliuka, det er Beffin. Hayétana. Nå spurte Åse om det som jeg hadde tenkt å 
spørre om. Er det noe spesielt sted vi skal fortsette å jobbe med lysarbeidet her? Vi ser; alt hva den 
så søker ut av denne kilde, er så vel spredet ikring. Om den kunne skue noget for hva der tales 
3.7 kilometer i alle himmelske retninger, så har den sett hvor meget der er vokst. Kan du være 
med på lysarbeidet i kveld? Vi ser vi er noget «busy». (latter) Dog, vi kan nu få til at gjøre så. 
(latter) Tusen takk. Konu ekatah.

Synnøve: Det er Synnøve som spør. Hayétana. Har jordkloden møtt de verste prøvelsene nå, eller 
vil det komme flere verdenskriger, store naturkatastrofer? Så er der korrekt. Kan du si litt mer om 
det, eller er det for tidlig? Ei ser vi behovet. Vi ser der fødes bekymmerens frø, der bliver så 
tilføret næring for nye bekymmer. Den skal hvile at se at alt er der i forendringer nu, så skal 
den alt lettere se hva den kan frydes og gledes ved i dette nu. Nettopp. Takk. Konu ekatah.

Heidi: Hei. Hva innebærer det å ha tilhørighet, eller å komme fra andre galakser, som slik som 
Pleiadene, eller som du sa Andromeda – og hvordan gjøres reiser fra disse galaksene til jorden? Der 
er i transformasjoner, lik den òg stundom kan oppleve lik astrale transformasjoner tilbake til 
de steder i nuet. Således er der alt nu under nattetiders søvner der bringes så lik visitasjoner, 
for der finnes ei nogen distanser i høyere frekvenser. Der er så òg, lik den skal se, hvorledes 
der er av egenskaper den utfolder sitt selv i nu, er òg basert på minner der er av de tidligere 
eksistenser. Der finnes ei nogen sjeler der lever på sin Jord, der ei var så beplantet lik i de 
fjernere galakser; nogen for Andromedas, nogen for Sirius, nogen for Arcturus, «und so 
weiter» (latter). Er det noen forskjell på sjeler som kommer fra Pleiadene eller Andromeda eller 
«und so weiter»? Så er der korrekt. Nogle er grønne, nogle er blå. (latter) Så taler vi lik gøy 
igjen. Der er klokt at den ser der er ulike frekvenser der speiler ulike oppgaver der bliver 
gjort på sin Jord i denne nutid. Der er ei noget den kan se av ulikheter, dog der er igjennom 
hva der tales de oppgavers retninger den søker. Konu ekatah. Så har jeg et spørsmål til. Hva kan 
du si om de forskjellige forbindelser mellom de forskjellige universer? Vi ser, der er megen 
forbindelser, for hvorledes der skaper en del av Altets opplevelser. Der finnes tusener og 
tusener galakser, og alt er der så i forbindelser med hinannen gjennom den galaktiske ånd, 
utviklet gjennom inspirasjoner av hvorledes der taler den store guddommelighets opplevelse. 
Alt er der så, i tid der òg vil erfares og oppleves av menneskebarnet lik der var under 
Lemuriens tider. Konu ekatah. Så har jeg et spørsmål til. Hvis noen er på høyere frekvens enn 
andre, og i forhold til oppstigning og tiden som kommer, har det noe å si på hvilken frekvens man er 
på? Så er det. Dog, den skal primært vite at der finnes ei noget høyere og lavere. Der finnes 
noget lik der må defineres så for at menneskebarnet skal forstå. For ei kan den tale lik at den 
gule kolør er noget mere uriktigt enn den røde kolør. Således alt er der av regnbuens helhets 
opplevelser for at den skal bestå. Således skal den se, der finnes ei noget høyt og lavt målt i 
våre himler. Konu ekatah. Bare et tilleggsspørsmål til det. Vil det si at det ikke har så mye å si 
hvilket nivå vi er på for den tiden som kommer? Alt hva den lever ut av sitt selv, i den gode ånds 
tjeneste, - alt hva den søker efter rettvishetens prinsipper, - alt hva den så bærer frem av 
frukter av renende tanker, så er der lik den forgyller sitt lys. Så er den i eksakt i den frekvens 
din sjel behøver. Konu ekatah. Takk skal du ha. Takk.

Lars: Før vi tar neste spørsmål, så tar vi en liten pustepause. Strekker litt på beina og armene. (Folk 
reiser seg og strekker seg) Puster vi litt. – Da tar vi neste spørsmål. Der minner våre himler om 
summende svermer av bier. (latter) Honningbærere.

Tone Marit: Det er Tone Marit som spør. Hayétana. Det er de «diagnosebarna», som ble nevnt i sta, 
som ligger meg for hjertet. Vi vet. Kan du si litt om møtet vårt med de? Se alt nu hvorledes der 
kan gjøres i større bemøtelser. For megen menneskebarn der bemøter gjennom energi der ei 
er av god kvalitet, der er klokt at den ser hvorledes der skal bemøtes barnet hvorledes den er 
lik et barn i sitt selv. Således skal den òg lettere se hvorledes nogle barn kommuniserer med 
’dolphins’ alt lettere enn hva den stormenneske gjør. Således er der òg at se at der finnes nye 
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begreper der vokser frem om kommunikasjoner, ei gjennom store og vakre ord, og ei gjennom 
bemyndigelser, dog gjennom nogen tid av at tenke hva der finnes av at forstå dypere lags 
opplevelser i barnet. Der vokser frem nye pedagogiske innsikter. Konu ekatah. Kan du si noe 
mer om de pedagogiske innsiktene? Der er lik vi taler; der vokser frem nye pedagogiske 
innsikter. Om vi taler så nu, så er der ei noget der er vokset frem. (latter) Konu ekatah. Takk. 
Tusen takk.

PhiKing: Iliuka, noen mennesker, når de våkner om morgenen, så har de enten hatt drømmer eller 
de starter i en spesiell sinnstilstand. Så er det slik at disse sinnstilstandene påvirker kroppen og 
kroppens måte å reagere på, og heales. Jeg tenker, - hvordan kan vi best starte dagen i det 
øyeblikket vi nesten er ubevisste, men hvor vi har med oss følelser, kanskje fra astralreiser vi har 
vært i? Der er klokt for alle menneskebarn i tider den oppvåkner sin sjel og sitt legeme, så er 
der lik den skal søke at imitere at være en pus. Så er der lik den skal se dagen komme til, og 
således skal den noget velsigne de alle stunder under oppvåkningens faser hvori den heliggjør 
og takker for at den på ny har våknet til. Så skal den frydes og gledes for alt hva den kan 
gjøre lik en pus. Det skal jeg overbringe. Takk skal du ha. Konu ekatah. Dog, ei skal den vandre 
ut og fange nogen mus. (latter)

Håkon: Ja, det er Håkon, Iliuka. Hayétana. Paradoks: Alt er på sin plass, bare vi har ro. Korrekt. 
Samtidig som det er noe som er rett og galt. Korrekt. Og hvordan vi da skal møte og gjøre våre 
valg, slik at det vi velger blir til det beste? Dog, ei kan den vite hva der bliver til det beste før der 
er valgt. Således skal den våge at være en velger, en ’til-velger’. Den skal velge til alt hva der 
så besmakes og kjennes dufter av i livet, så høster den erfarenheter, - så vet den. Takk. 
Gjennom sådanne prosesser den òg oppvåkner meget av sine gamle minner av eldede tids 
inkarnasjoner, for ei behøver den gjennom megen inkarnasjoner at smake på den samme 
duft. Der er så lik den vet i sine celleminner hvorledes der var, således leder den sitt selv frem 
til alt høyere innsikter, og der bliver alt mindre galt, og alt mere rett. Konu ekatah.

Klary: Dette med grenser. Vi sier at vi lever i et demokrati, men så har vi en pekefinger som sier: 
«Du må ha hjelm på hodet når du sykler, og når du kjører motorsykkel», og det er angsten for 
døden, og «Du må ha svømmevest på deg når du er i båt», og det er politi med disse stasjonene på 
veiene der vi må putte på penger eller har med oss et kort på bilen for å kjøre igjennom og betale. 
Det blir flere og flere og flere restriksjoner, og vi hører òg hver halvtime på radioen, TV, aviser – og 
jeg opplever at det er en enorm programmering på frykt for døden som ikke finnes. Så jeg opplever 
barn som er veldig redde på grunn av alt dette her de ser. Så hva.. Lik der efter tider bliver så at 
formidles lik hva der tales i grunnskolens tanker, for hvorledes der er lik der finnes ei nogen 
død. Hvorledes der òg vil se den viktige del av efterlivets tilstander for ny at påvirkes til nye 
inkarnasjoner. Fødende energier er òg alt viktigt at tale om, ei hva der hensovner og hendør. 
Der er så, lik den vil se der er forendringer, dog den skal òg gledes for hva der tales de 
normaliteter og reglementer der finnes. For så er der òg lik Den Store Ånd har skapet sine dyr 
med horn, - der er for at beskytte sitt selv. Så skal den gledes. Dog om alle av jordens 
befolkninger var under den optimale og totale tillit, så var der ei behovet for nogen hjelm. 
Dog, så bar den alt bedre vinger, og så var den ei ved sin Jord, dog den var i våre himler. Og 
så blev der noget tomt på sin Jord. Stor kommunikasjon mellom Sirius og Sirius-komplekset og 
jorden og fartøyer og utenomjordiske som er og hjelper jorden nå, med jordens behov og jordas 
tillatelse. Så det betyr at det egentlig ikke finnes noen grenser? Korrekt. Takk. Takke ditt selv.

Bente M: Hei, jeg har et spørsmål om dette med beskyttelse, - ikke via hjelm og slikt, men spirituell 
beskyttelse... Der er viktigt for hvorledes den ser og ærefrykter sine egne kilders verdigheter. 
Der er viktigt at den opphøyer sine egne verdigheter og forvalter sitt eget selvs sjel, lik der var 
Gud. Således skal den òg se; i tiden den erkjenner sin egen guddommelighet, så er der verdt at 
kjempe og at verne om. Således skal den òg se, at der finnes mange energier der søker at 
melke ditt selv av energier. Klokt er der så at se nødvendigheten gjennom sin auras 
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beskyttelse, for ei skal den ledes av nogen annen enn sitt selv. Den skal se alt større ledelses 
behov efter sitt hjerte og sine intuisjoner, - så vokser der òg i sine beskyttelser. Der tales iblant 
menneskebarn om hvorledes der finnes menneskebarn der høster og der stjeler energier, dog 
hva var der så i behov av en tyv om der intet var at stjele? Se således for hvorledes den skal 
forvalte sin egen energi. Om den så forherliger og verdsetter sin egen livsenergi, så kommer 
der ei nogen og stjeler. Konu ekatah. Takk, og da har jeg et spørsmål om sjamanisme. Jeg er 
veldig glad i urbefolkninger og deres verdier. Jeg kjenner at når jeg er med på en del seremonier, at 
det er mye seremoniell beskyttelse mot onde makter og slikt, og det kjenner jeg for min del er litt 
ute på dato? At det ikke er nødvendig? Så er der korrekt. Et spørsmål til. Du sa for ikke så lenge 
siden at alt ligger i celleminnet. Mitt spørsmål er da: Jeg undrer meg hvorfor så mange mennesker 
søker å reise tilbake til tidligere liv, og er så opptatt av tidligere inkarnasjoner? For der er således 
alt lettere for menneskebarnet at tro at der finnes alt grønnere gress for den annen side. Der 
er så alt lettere for menneskebarnet at tro at svaret til alt ligger utenfor sitt selv, og der 
forglemmer at se i nogen stolthet i sine egne kilder. Alt hva den så kunne søke til langreiser, 
der finnes noget for hva der tales Machu Picchus tinders energis vibrasjoner i sitt eget selv. 
Der finnes Titicaca Lakes vibrasjoner i sitt eget selv, der finnes Egyptens energier i sitt eget 
selv, og der finnes av urfolkets kraft i sitt eget selv. Så ei er der i behov av at søke for 
geometriske utflukter når den bærer så meget av sitt selv, i sitt selv. Takk, for mitt hjerte sier 
meg at alt finnes i mitt selv, og.. Så er det. ..samtidig så blir jeg litt nysgjerrig på alle mine gode 
medmennesker og venner som vil reise både hit og dit. Så tenker jeg «Ja, kanskje jeg behøver å 
reise, eller har lyst til å reise?» - men jeg er i tvil. Den behøver ei. Dog om der søker av sosiale 
energi at forknyttes, om der søkes til at gledes derved – så kan den. Dog, kildene finnes i ditt 
selv. Takk. Konu ekatah.

?. Vær hilset Iliuka. Hayétana. Jeg har forstått at du gledet deg til å komme hit til oss i dag. Så er 
der korrekt. At du var ivrig på å komme. Jeg lurer på om du har en spesiell beskjed til oss, eller 
hilsen til oss? Da vil jeg gjerne få lov å få høre den nå. For hvorledes den søker, så er der viktigt 
lik vi taler, for menneskebarn at se hva der tilhører sitt eget selvs livs behov. Der er noget de 
forblindet tror til at tro, at der finnes nogen annen der kan fylle næring til sin rot. Der er 
klokt at den kjenner efter hvor den vil søke, og der er klokt at den kjenner efter hvilke ulike 
frukter den vil smake. Dog, den skal ei nogen tid forglemme den egen forgyllenhet der er i sitt 
selv. Og den skal ei nogen tid forglemme at søke efter mesteren der hviler i sitt selv. Oppvåkne 
mesterens kraft, og våge at se den guddommelighet der finnes i sine egne kammer. Så er der 
alt til velsignelser i nutid og i framtids nutid. Konu ekatah. Takk skal du ha.

Oddrun: Hei, det er Oddrun som spør. Hayétana. Spørsmålet går på vann - og de egenskaper vann 
har. Skal den gå på vann? (latter) Jeg vil gjerne det. Så er den i tvungenheter til at noget magisk 
fortette molekylenes strukturer, så kan den gå på vann. Se nu hvorledes den taler til vannet. 
Vannets molekyler er av en sådan natur, at den bærer galaktiske informasjoner om hvorfor 
der er vann, og hvorledes der skal være for at være vann. Således er der òg alt hva den 
informerer vannet med. I tiden den heliggjør sitt beger, så er der òg lik den ser at vann-
molekylenes strukturer besmitter hinannen. Ei er der så at den med én beger kan rene 
heledelen av verdenshavene, dog likefullt kan den søke at se, at der finnes noget av den 
magiske energi der er befestet i vannets domene. Konu ekatah. Takk. Og minnes nu at den selv 
bærer meget vann i sitt legeme. Alt hva den så drikker av programmeret vann, er òg til at 
drikke informasjoner ditt legeme bliver besmittet av. Alt hva den kan se, så er der for at skape 
en helende struktur, lik vi taler for de der bærer revmatiske energier. Tale så, og se; forsuret 
vann kan skape nogen ubalanser mellom syrer og baser i legemet der påvirker ulike 
symptomers fødelser. Der er så alt den ser, hvorledes den nu høster av tilførelser av mineraler 
og vitaminer, så skal den ei strebe så hårdt efter at blive sunnere enn sunn. Den skal se 
hvorledes den lever òg et liv tilhørende nytelser. Så er der viktigt at se hvorledes den òg 
tilfører saus til kjøttet (latter) og hvorledes den kan drikke en liten beger rød vin. Så er der òg 
til forlystelser for alle celleminner der flyter. Tusen hjertelig takk. Konu ekatah.
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Bliwaki: Er det noen spørsmål, Iliuka, som vi ikke har stilt, men som du kjenner.. Så er der i alt tre 
tusener åttehundrede og femtiåtte (3858) (latter) ..som du ønsker å formidle til oss nå? Der være 
tider til eftertanker. Dog, der er viktigt at se den nytimes fødelse der alt er begynnet på sin 
jord. Der er viktigt at se, at himmelen er ei noget den skal skue efter, for himmelen er på sin 
jord. Om den søker òg at se; ei skal den forgylle alt hva der finnes i sin nestes hjerte, den skal 
forgylle alt meget mer hva der finnes i sitt eget selvs hjertes kammer. Alt er der òg at se, at 
hvorledes den velsigner sin egen ild og sitt eget lys, er for at skape en god energi for heledelen 
av flokken. For om der så er i den store guddommelige maskin, lik der så er mistet en tann i 
store hjulet, så er der òg lik der skaper ubalanser. Derfor er der viktigt at søke efter eget 
individs helhets tanke, for så at kjenne helheten vokse i sin flokk. Alt er der òg lik den skal 
leve ut de lengsler den bærer. Lengsler skal der ei være for tider der ei er født. Ei skal den 
lenges og strebes efter ufødte soler, den skal våge at være alt mer tilstedeværende her og nu. 
Således er der alle erobringer der er gjort, er gjort i nuets refleksjoner. Så er der òg den skal 
hige efter den optimale kjærlighets vibrasjon. Dog, kjærligheten er ei noget den eier. Der er 
noget den kan oppleve, der er noget den kan sprede og der er noget den kan være tilstede i. 
Dog, kjærligheten kan òg være vinder der blåser forbi om den ei fanger den. Således skal den 
våge at se større deler av sin egen guddommelighet, for så bliver der lettere at hvile i tillit og i 
fred. For de forendringer der så er prognosert for sin Jord, er forendringer der alt er skapt i 
våre himler. Alt er der så av hendelser der var der kommer på ny og på ny. Så er der òg for at 
skape en høyere bevissthet for Moder Jord/Fader Himmel, Fader Jord/Moder Himmel. Alt er 
der for at skape en bevissthet òg i alt hva der lever og vokser til at skape en større resistens 
imot hva der tales galaktiske fenomener. For om den kunne skue, der finnes stjerner der 
hensovner og taper sin energi. Der finnes stjerner, lik tusener og tusener og atter tusener i 
dette sekund der fødes. Alt er der i evighetens vandringer. Ei kan der begripes av fysiske og 
materiske forståelser nu. Dog der kommer timer hvori der vil oppvåkne til at forstå innsikter 
der forløser, der oppløser tid og rum. Så er der av hva der defineredes lik paradisiske 
tilstander, - Nirvana om den vil. Alt er der òg til at se, hvorledes den skaper at sprede om sitt 
eget lys, ei lik av snillismer så den fortapes av lyset i sitt selv, - den må søke at våge at skape 
grenser for sitt selv og sine omgivelser. Der er viktigt òg at den spreder sine lystanker til sine 
frø. Alt er der for at skape bevisstheter der vokser, dog den skal hvile i trygghet at alt vokser 
og utvikles om den vil, eller ei. Konu ekatah. Konu ekatah, Iliuka.

Klary: I denne inkarnasjonen, så har det skjedd mye i vårt land. Første kvinnelige prest ble forfulgt. 
Rosemarie Köhn som begynte å be Fader og Moder Gud, ble òg forfulgt. Märtha Louise startet sin 
engleskole, og i media må det ha vært veldig tøft og være veldig tøft for henne. Og de i Hessdalen 
som så disse utenomjordiske skip eller fartøyer, de ble latterliggjort. Dette skjer fremdeles. Vi som 
ser, og vi som våger å si hva vi ser. Er dette i veldig stor forandring nå? Så kan der tales, dog vite 
nu og bære stolthet for den der ser. Den der har vilje at se med, skal se. Den der har øre at 
høre med, skal høre. Oppvåkne således menneskebarnets sanser for at se i alt større 
frekvensers områder. Således skal den òg se, at de der har våget er lik kloder av spirituell 
kvalitet. Alt er der nødvendigt for hva der tales at briste de usynlige grenser der tross er noget 
lik dogmer i folket. Alt er der voksende, alt er der forløsende. Dog, den skal òg vite at hva der 
tales innom den spirituelle tanke, der finnes meget forgiftede tilstander. Alt hva der søker 
innom den alternative tanke, er òg noget der er bringere av pest. Så er der òg for at tillæres 
kvalitetens sorteringer for at tillære hvorledes den kjenner i sannhet i sitt hjerte hva den skal 
søke til. For der finnes kilder der er søte, der finnes kilder der er beske, og der finnes kilder 
der er sure. Dog, den kan lett forsure en søt kilde, dog ei kan den forsøte en sur kilde. Alt er 
der for at tillære òg en oppvåknelse for hva der tales den galaktiske nivå. For i de store, fjerne 
galakser, alt er sådan ryddet og renet av tiden der var – i går. Konu ekatah. Dette 
intergalaktiske språk. Jeg har jobbet veldig mye med det indre barnet, og jobbet veldig mye med 
barn. Barn har et språk, den lille gutten og den lille jenta i oss alle har et språk, som, på en måte, er 
uten frykt og uten angst som vi blir tillært. Er dette et slikt intergalaktisk og inter-jordisk språk? Der 
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er en del av sådant, korrekt. Takk. Konu ekatah.

Korall: Iliuka det er Korall. Hayétana. Du sa noe om at vi blir tvunget til å forstå mer av det 
kosmiske språket. Går det ut over det vi kjenner i dag av symboler og.. Så er der korrekt. Dog, om 
den søker tilbake til tider der var av hieroglyfiske symboler, om den søker tilbake til hva der 
var av arameiske tilstander, så er der òg lik den vil se forenelser lik der òg bliver til språkets 
naturligt ’print’, for alt er der av visdommer der alt finns i menneskebarnet. Konu ekatah. 
Takk.

Lars: Er det noen flere spørsmål? ... Ingen flere spørsmål? ... Så bliver der noget «boring» 
(kjedelig) (latter).

PhiKing: Kan du si noe, Iliuka, om hvor viktig det er at vi samles i grupper, og går fra hverandre 
igjen, og samler nye grupper - i den tiden som er nå? Alt er der for at skape forbyttelser av 
visdommer, og skape åpenbarelser av ulike sannheter. Således der vokser i menneskebarns 
opplevelser til at forstå, at sin egen sannhet behøver ei at være den nestes sannhet. Sannhetens 
kilde har mange sider og lys. Således skal den òg kjenne, for heledelen av vandringens 
utvikling er for at den skal ivaretage sin egen kilde, og at så tillære at kjenne at ei er alt lys 
godt lys. Således er der for at den selv skal kjenne og veie og måle hva der er til gavn og hva 
der ei er til gavn. Alt er der for at oppløftes. Således kan der være igjennom òg hva den 
kjennes i utryggheter til at søke at skjule sitt selv i sin hule. Dog, der er i tider den bemøter 
menneskebarn der bærer ulike syns opplevelser, der skaper god vokst. Konu ekatah. Hvor 
viktig kan du si at også musikken og tonene er i tiden nå og fremover? Alt er der viktig. For hva 
der skaper fryd i et menneskebarns hjerte, skaper òg en glødende sjel. Alt hva der 
levendiggjør sjel, om der er så hva den skaper selv, om der er så hva den sanser, - alt er der lik 
en guddommelig gave. Konu ekatah. Takk.

Trine: Jeg er opptatt av kjærligheten, og det er vel alle, selvsagt. Det er ikke så lett å være i 
parforhold, synes jeg. Jeg tror mange opplever det samme. Men jeg tror kjærlighetsforhold er 
viktig. Og selvsagt har jeg svarene i meg selv, men har du noen kloke råd, har du noe klokt å si om 
dette med å få til et kjærlighetsforhold i vår tid? Er det ekstra vanskelig? Det er så mye som går i 
oppløsning. Der er likefullt òg meget der forenes. Der er forenelser i individet selv. For 
hvorledes der er i langtider, gjennom generasjoner noget forglemmet at byde kjærlighet til 
selvet, så er der òg en nødvendig del for at se hva der er i sivilisasjonens dypeste kilder. Alt 
hva der vokser nu, er òg for at forpleie sitt selv gjennom at den våger at byde kjærlighet. For 
tider er der så, alt lettere at mottage gaver. Tider er der så, alt lettere at byde gaver enn at 
mottage. Dog der skal være balanser. Alt er der så for at skape de storhetens balanser i ett og i 
alt. Så er der nu at begynne at byde sitt selv omsorg og kjærlighet. Så vil der være lettere 
under frihetens tanker at forenes lik i par og i flokk. Konu ekatah.

Heidi: Jeg lurte på om du kunne si litt om dyrene her på jorden i forhold til oss? Dyrenes sjel, og 
dyrenes misjon? Der finnes ulike sjelsflokker, lik grupper, om den vil. Der er for at erfare i 
ulike hva der tales prosesser. Der er ulike hva der tales oppgaver for ulike dyregrupper. Dog, 
alt er der for at se nødvendigheten til at skape en helhet for menneskebarnet. Om der så skulle 
være noget der skulle plukkes ifra denne Jord, så var der intet dyr, ei om der er til pest og 
plage, ei om der tales lik moskitos. Alt er der lik velsignende gaver av Den Store Kilde, og så 
er der nødvendigt. Således er der alt for dyrenes ånd òg at høste erfarenheter. Hvorledes der 
langsomt skaper lik den kaster sin frykt til marken, og søker alt større tilnærmelser til 
menneskebarnet lik individ. Dog, menneskebarnet kan lett noget misoppleve sådanne 
tilnærmelser, og blive fylt av angst for de store rovdyr. Dog der finnes òg snille rovdyr. Der 
finne alt slemmere menneskebarn. Konu ekatah. Er noen dyr som har gruppebevissthet? Så er 
der korrekt. Alt høyere gruppenes bevisstheter enn hva der er iblant menneskebarnet, 
korrekt. Der finnes ulike nivåer, hva der tales hvaler og dolphins for havet, hva der tales alle 
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hva der er av hjortedyr, der bærer den samme bevissthet. Konu ekatah. Kommer dyrene fra en 
annen galakse? Nogle dyr er så. Lik der tales for dolphins, der er gudenes gaver. Dog der finnes 
alt hva der vokser på sin Jord er òg lik i en tidlig kildes tid noget beplantet og noget utviklet 
òg primært på annen klodes eksistenser. For den ville forundres om den kunne skue på de 
annen planeter. Der finnes òg tilsvarende dyr... og udyr. Konu ekatah. Er det noe vi bør 
forandre i forhold til dyrene? Ei ser vi så. Dog der ville tilrådes for fremtimen at ei anvende 
reindyr for befraktelse av julenisser. (latter)

Klary: Vi lever i en teknologisk verden, med TV, med PC, og med data. Kommunikasjonen mellom 
par foregår ofte foran TV-skjermen. Sosial kommunikasjon foregår ofte gjennom PC’er og data. Jeg 
har jobbet med mennesker, og mange bruker ikke lengre sin kropp. Mange kaller seg faktisk for TV-
slaver. Så fikk jeg en aha-opplevelse. Sitter vi fremdeles programmert foran skole-tavla? For 
skjermen er på en måte ... For nogen kan der være så. Dog, den skal nu ei forglemme at der er 
individets eget valg at gjøre så. Der finnes ei nogen bemyndigelse der påtvinger menneskebarn 
at se og at studere så meget av en sådan jordisk skitt. Der finnes òg i behov av at se 
tilbakevendende behov for hva der tales den sosiale natur. For hvorledes den òg kunne byde 
lik tusener computers til hva der tales hjortedyr, dog ei ville de bli fanget av sådant. Der er lik 
menneskebarnet er så «stupid». Men programmeres rett og slett mennesker? Ei er der så. Der er 
noget hva den kan tro. Ei er der så. Ok. Takk. Konu ekatah.

Thor: Hva skal menneskebarna lære av kjedsomheten, rastløsheten, uroen? For hvorledes den 
kjenner, så er der òg i behov for at se; tiden den faller til at hvile i sin egen kilde, tiden den ser 
tilfredsheter i hva den er, og ei hva den streber efter, så er der òg lik den vil omfavne sitt selv. 
Den vil ånde lettet ut, og så vil den tale: «Nu, er den kommet hjem». Der er klokt at den ser; ei 
er der klokt at søke i kring i alle horisonter efter hva den alt bærer i sitt selv. Rastløsheter er 
noget der er en evig flukt, for hvorledes den leter efter noget der alt finnes av erkjennelser i 
sitt selv. Konu ekatah.

Frank: Hei, Iliuka. Vi lever i en verden med dualitet med godt og vondt, hat og kjærlighet. Men 
mange jeg snakker med tror det blir kjedelig å leve i den nye verden hvor det ikke eksisterer lengre. 
Kan du forklare oss at det overhode ikke blir kjedelig, men helt fantastisk? Vi ser, der er i tiden 
den ser hva der skaper balanser, hvorledes der òg er påvirket for legemets celler at blive 
balanseret, så bliver der noget unødvendigt med doktors. Således er det òg lik der skaper en 
større trygghet, og alt er der så lik der ei bliver til kjedsomheter, dog der oppvåkner nye 
potensialer i menneskebarnets bevisstheter til at søke i en alt større galaktisk enhet. Således 
bliver der alt større utflukter og langreiser enn menneskebarnet nogen tid har gjort. Der 
bliver ei kjedsomheter, - der bliver gøy! (latter) Konu ekatah. Det finnes mange profetier om 
tiden som kommer, deriblant antikrist. Vil det være en rolle som blir utspilt før lyset vil seire 
endelig? Så kan der tales, dog ei er der lik beskrevet. For der finnes lik vi taler Kristo gestalts 
lysenergi i alle individer der lever, om der våger at anvende sitt eget lys. Dog der finnes òg hva 
der tales anti-lys, så kan der tale Anti-Krist. Om den søker dertil at erkjenne sine egne 
skygger, så er der tilfredsheter om den opplyser hva der finnes av skyggene. Ei er der så lik 
den søker i fullkommenheter, dog den søker all tid at opplyse sitt selv. Så er der vel. Bekymres 
dog ei derved. Konu ekatah. Hjertelig takk.

Jon Ingvald: Det er Jon Ingvald som taler. Maya-folket hadde to ulike kalendere. Hva var hensikten, 
og hva var funksjonen til de to ulike kalenderne? Der tales lik der òg var to ulike inspirasjoner, - 
to ulike begynnelser av Maya-kulturen. Der var under inspirasjoner fra utenfor jorden, og 
der var under inspirasjoner fra jorden. Således er der òg lik de to ulike kalendrium skal 
forenes i en fjern tid for så at se; så er den galaktiske fødelse komplett. Konu ekatah. Takk.

Atle: Her på jorden så betyr kjærligheten mye, – forholdet mellom mann og kvinne. Vi forplanter 
oss og vi har den største glede av det både før og etter at vi har fått barn. Så lurer jeg på, hvordan er 
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det i åndeverden, - har dere noe tilsvarende løsninger der? (latter) Ei ser vi der er så. Så er der òg 
til at se, alt hva der forenet er, vil for evig være forenet. Om den på sin jordiske tid skaper 
således lik småfrøs fødelser, så er der òg lik sjelen all tid er født. Alt er der òg lik for at bære 
fram lik visdommer i tider der kommer nye inkarnasjoner. Vi lever, og vi er. Dog i tider så kan 
den se i våre himler, vi er i optimal tilstand for dette velsignede nu. Om den kunne fylle 
heledelen av sitt selv, og alle sine minner av alle sine liv i dette nu, så ville den frydes, lik vi 
gjør. Vi ser tusener og tusener barn. Konu ekatah. I Norge og i samfunn ellers, så er det mange, i 
hvert fall rundt i mitt miljø, som dør av kreft. Har du noen gode forslag til hvordan vi skal komme 
rundt det problemet? For hvorledes den ser, så er ’cancer’ noget der fødes av mishag. Alt hva 
der skapes lik den ei fyller sitt liv med trivsler, dog hvorledes der kan blive lik begrensenheter 
av sitt livs utfoldelser og rundt av hva der finnes i sine omgivelser, der skaper til bitterhetens 
vokst. Alt er der bitterheten er næring for ’cancerens’ celler. Hvorledes den så søker at 
erkjenne den kraft og kvalitet den bærer, og våger at se alt større deler av sitt selvs lys, - så er 
der ei noget behov for ’cancer’. Konu ekatah. Er det noe.., hvis jeg kjenner en som har kreft, er 
det noe jeg kan tilføre han så han kan få snudd? Alt hvorledes der forendres i tankenes mønstre, 
hvorledes den ser alt hva den bemestrer, enn alt hva den begrenser, - gjennom hvorledes den 
òg ser hva den selv kan besmitte gjennom den positive kraft den har, så er der lik der kan alt 
heles av alles cellers strukturer. Dog, individet må bære viljer til at gjøre forendringer av 
sådant selv. Der finnes megen, megen menneskebarn der er fanget gjennom snillismer, der er 
fanget igjennom at tro at der er lik Florence Nightingales. Dog, vi ser der bliver noget at 
hensvunne livskraften i sitt eget selv derved. Ei er der klokt. Verne om sitt eget hus, og verne 
om sin egen hage, og verne om sitt eget legeme, så bliver den god for sine nester. Konu ekatah. 
I den siste tiden har jeg vært en del i Iran. Der ser jeg et helt folk som lider av det styresett som 
råder grunnen. Så er der korrekt. Hva kan vi gjøre for å komme rundt problemet, eller få vekket de 
opp? Velsigne alt hva der er. Tiden forendrer. Konu ekatah. Takk.

Trine: Det var i grunn et videre spørsmål til det med kreft. Ikke for å være personlig, men jeg med 
flere har blitt kallet til å se litt på det. Vi har blitt introdusert til forståelse mellom hjerne, sjokk, 
opplevelser og hvordan man har det i relasjoner til for eksempel kreftutvikling. Dr. Hammer har 
utviklet en teoretisk forståelse av det. Det har vært vanskelig å få formidlet dette, for doktorene har 
et domene der som de gjerne vil beskytte, ... Den taler om sjokk. Dog, den må presisere der tales 
om emosjonelt sjokk. Alt hva den så er tilhørende emosjonenes tilknytelser, skaper således 
akselerasjoner eller hva der så skaper hviler i hva der er av cellenes struktur. Der tales om 
programmeringer. For hvorledes den skaper erkjennelser er òg for at skape hvile. Ser du nå, 
Iliuka, at det vil være større åpning for å introdusere den tanken.. Så vil det, så vil det. Så det er et 
bra arbeidet som... Meget bra. Meget bra. Takk for det. Konu ekatah.

Thor: Hva mener du med «snillisme», Iliuka? For hvorledes der er lett at tro; om vi gjør nogle 
tjenester for deg, så er der lik den vil være god mot meg. Om vi er glade og smiler til deg, så er 
den ei nogen aggressiv på meg. Således er der lik vi imiterer at være snille menneskebarn, og 
der kan være iboende vulkano-energier i dypet. Dog, ei kan den jukse våre himler, for vi ser 
alle der skaper sådanne imitasjoner. Således der finnes megen små mus der egentligt er store 
bison, og således der finnes megen store bison der egentligt er en liten mus. Så er der òg lik 
der skaper forvirrelser av kjemiske strukturer i tiden den ei erkjenner hva den er og hvem 
den er, og våger at være i hva den er her og nu. Således er der lik der er lett at fanges i den tro, 
at om den snill, så er verden glad og god. Der er snillismer. Konu ekatah. Hjertelig takk. 

Lisbeth: Hei, det er Lisbeth som spør deg. En annen sykdom som har utviklet seg veldig raskt er 
Alzheimer og demens-sykdommer. Kan du si noe om det? Der er to ulike stier der er primært òg 
tilknyttet hvorledes føder er ved at skape ubalanser. Der er igjennom årtier eller gjennom 
store tiders vandringer at der bæres ubalanser mellom syrer og baser i alle væsker der flyter 
primært for sitt blod, der skaper fortetninger for hjernenes små kapillærer. Alt er der til 
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velsignelser om der søker at i tidlige faser til hva der i din himmel tales urten «Ginkgo 
biloba»6. Alt er der til òg at skape bevegelser gjennom noget hva der tales rytmiske bevegelser 
der skaper forøkende blod-sirkulasjoner, og der bliver lettere. Dog, der kan tales lik 
konsekvenser av primært føder. Den annen sti er at der skapes primært noget av hvorledes 
menneskebarnet i sin langsomhet hensovner, og forglemmer at leve efter egen tanke, dog alt 
letter lever efter sin nestes tanke, - så behøves der ei at tenke selv. Konu ekatah. Takk.

?: Dette språket som er utviklet ved Damanhur, er det knyttet mot kosmiske... Så er der òg. 
Hvordan skal vi ellers motta fra de andre.. Der bliver til oppvåknelser og innsikter i tiden den er 
i behov. For ei kan vi nu heller se at den vandrer ikring med en øks. For hva skal den med en 
øks nu? Og hva skal den med en sådan kosmisk språk nu? Der kommer til oppvåknelser i 
tiden der er i behov – både øks og språk. Konu ekatah.

Lars: Er det noen som har flere spørsmål?

Iliuka: Vi ser tiden er for at hvile nu. Vi kunne tale til sene aftens. Klokt er der at se den tid 
der er; alt er der i forendringer. Søke ei at være til stede noget lik en ventende sjel. Søke at ei 
gjøre livet til vent. Dog, søke nu at se livet kan fare forbi mens den venter. 

Se således hvorledes den fyller sitt liv med levende kraft, for der finnes ulike energier og 
vibrasjoner mellom levende liv og hva der tales hensovende liv. Vente ei, dog leve her og nu. 
Og så vil den skape alt større glede og glød til sine nester. Alt er der i viktigheter for at se 
hvorledes, og hva kan den gjøre for at være mer tilstede her og nu. I ethvert nu der kommer, 
er lik forgyllede øyeblikk av evigheten. Vær til stede og kjenne kraften vokse. 

Bekymres ei for ufødte soler, og være ei til stede i tider der var. Dog, se at alt hva der ei kan 
forendres, der er falt. Alt hva den kan gjøre noget ved, er hva den byder av næring her og nu. 
Således er der klokt at leves. For solen vender all tid tilbake, og lyset vender all tid tilbake. 
Der er viktigt så, at erkjenne sitt eget lys her og nu.

Vi takker for ildens lys, og alt hva der bebor i ildens kraft.
Vi takker for menneskebarns lys, og alt hva der bebor i menneskebarnets lys.
Vi takker for alt hva der vokser, - alt hva der sover, for på ny at våkne.
Vi takker for blomens kraft.
Vi takker for undringer, og alt hva der lever i sjelens dyp.
Utfoldes i nuet, - erobre nuet, og bær fred!
Konu ekatah.

***

6 Ginkgo Biloba, også kjent som «Tempeltre»: http://no.wikipedia.org/wiki/Tempeltre 
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